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 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. ÇEVRE, ġEHĠRCĠLĠK VE ĠKLĠM DEĞĠġĠKLĠĞĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ 

DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN 

BĠLGĠLENDĠRME 

 1. Çiğli Tramvay Hattı Yapım ĠĢi kapsamında 07/06/2022-10/06/2022 tarihleri arasında Arruti 

Firmasının Ġspanya'nın Bilbao Ģehrinde yapılan fabrika kabul testlerine Daire BaĢkanlığımın 

bünyesinde görev alan Elektronik HaberleĢme Teknikeri Rıza BarıĢ MUSLU, ĠnĢaat Mühendisi 

Nevin TEKER ve Jeoloji Mühendisi Eylem DĠKĠLĠKAYA katılmıĢtır. Sayın Meclisimizin 

bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (Raylı Sistem 

Dai.BĢk.E.814137) 

 

 III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına 

Dair Yönetmeliğin 10. ve 11. maddeleri gereğince düzenlenen ve söz konusu Yönetmeliğin ekinde 

yer alan Ek-5 Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Kadro Cetvellerinden (II) 

sayılı BoĢ Kadro DeğiĢikliklerine iliĢkin Cetvellerde belirtilen kadroların iptal ve ihdası için önerge 

ekindeki evrakların incelenerek karar verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğit. 

Dai.BĢk.E.818484) 

 

 2. 15/06/2022-31/12/2022 döneminde ihtiyaç nedeniyle Meclis Karar tarihinden sonra göreve yeni 

baĢlayacak olan SözleĢmeli Personele göreve baĢladığı tarihten 31/12/2022 tarihine kadar ödenmek 

üzere, adedi ile birlikte unvanı belirtilen kadro karĢılık gösterilerek Hazine ve Maliye Bakanlığı 

Kamu Mali Yönetim ve DönüĢüm Genel Müdürlüğünün 2022-3 sayılı Genelgesinin 2. maddesi 

doğrultusunda 1 Adet Ekonomist‟e 4.447,00-TL tespit edilen net ücret ile söz konusu Genelgenin 

3. maddesinde belirtilen oranlarda ek ödemenin yapılabilmesi hususlarının görüĢülmesi.  (Ġnsan 

Kay. ve Eği.Dai.BĢk.E.818492) 

 3. KemalpaĢa Belediye BaĢkanlığının 14/06/2022 tarihli ve 6338 sayılı Yazısına konu; Ören 75. Yıl 

Cumhuriyet Mahallesinde bulunan KuĢçu Sokaktan baĢlayarak kuzeydoğuya doğru Japon Sokakta 

son bulan zeminde mevcut imar yolunun Nif Sokak olarak isimlendirildiği ancak yapılan 

incelemede bu sokağın Adres ve Numaralama Yönetmeliğine aykırı olarak tekrarlı yol ismi 

oluĢturduğu belirlendiğinden, Ören 75. Yıl Cumhuriyet Mahallesi'nde bulunan Nif Sokağı isminin 

Bilge Sokak olarak yeniden isimlendirilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs 

Dai.BĢk.E.816175) 
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4. Ġzmir Ġtfaiye Yangın ve Doğal Afet Eğitim Merkezi (ĠYDEM) sınırları içerisinde Ġtfaiye Dairesi 

BaĢkanlığımızın gerçekleĢtireceği eğitimler doğrultusunda Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı 

ile Makina Mühendisleri Odası Ġzmir ġubesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu “Protokol”ün imzalanabilmesi için BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER‟e yetki verilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Ġtfaiye 

Dai.BĢk.E.789791) 

 

 5. Dağcılık, aktif yaĢam ve alternatif doğa sporlarının yaygınlaĢtırılması için Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi BaĢkanlığına bağlı olan Macera Park Tesisi 

hizmetlerinin Türkiye Dağcılık Federasyonu ortaklığı ile gerçekleĢtirilmesi için taraflara ait 

yükümlülükleri belirlemek adına Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Türkiye Dağcılık Federasyonu 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz 

konusu “Protokol”ün imzalanabilmesi için Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki verilmesi 

hususlarının görüĢülmesi. (Gençlik ve Spor Hiz.Dai.BĢk.E.814837) 

 

 6. Belediyemiz tarafından, Seferihisar ilçesi, UlamıĢ Mahallesi, 289 ada, 6 parselde (75.Yıl 

Cumhuriyet Cad.) bulunan UlamıĢ Kozmetik köy projesindeki taĢınmazın enerji ihtiyacını 

karĢılamak amacıyla yeni tesis edilecek L-92 no'lu DTM'nin güç yükseltimi dağıtım Ģebekesinin 

Belediyemizce tesis edilmesi için 04/04/2022 tarihli ve 14-0529977-02-01 sayılı Bağlantı Yazısına 

göre onaylanan projeye istinaden hazırlanan, Bağlantı ve Sistem Kullanım Yönetmeliği 21. madde 

Tesis SözleĢmesinin Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Tesis SözleĢmesinin kabulü ile söz konusu 

Tesis SözleĢmesinin imzalanabilmesi için BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki verilmesi 

hususlarının görüĢülmesi. (Etüd ve Prj.Dai.BĢk.E.817439) 

 

 7. 1985 tarihinde Konak Belediyesi tarafından kamulaĢtırılan, ancak Tüzel KiĢiliklerin Unvan 

DeğiĢikliği neticesinde 02/05/2012 tarihli ve 7080 yevmiye numarası ile Belediyemiz adına sehven 

tescil iĢlemi yapılan, 2009 tarihinde Konak Belediyesi taĢınmazlarını Karabağlar Belediyesi 

arasında paylaĢtıran 27/03/2009 tarihli ve 16 karar no‟lu Devir Komisyon Kararı önerge eki listede 

yer alan ve Konak Belediyesinden Karabağlar Belediyesine devri uygun görülen 13157 ada, 1 

parsel sayılı taĢınmazdan imar planı uygulaması neticesinde oluĢan 13157 ada 4 no‟lu parselde 

4.557,43 m² yüz ölçümle kayıtlı taĢınmazdaki Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi adına kayıtlı 

381338/455743 hissenin kamulaĢtırma ile devir kararlarına iliĢkin belgeler doğrultusunda 

Karabağlar Belediyesi adına bedelsiz devri hususunun görüĢülmesi. (Emlak 

Yön.Dai.BĢk.E.812434) 

 

 8. Fotoğraf sanatı aracılığı ile 9 Eylülün 100. yılında yapılacak etkinliklerin belgelenmesi, 

amatör�profesyonel fotoğrafçıların bu anlamlı günde Ġzmir'de buluĢturulması, kentimizin bu 

önemli gününe ait görsel bellek oluĢturulması ve Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi'nin geleceğe dönük 

çalıĢmalarında fotoğraf sanatını kullanarak güzel bir miras bırakılması amacıyla "Ġzmir'in 

KurtuluĢunun 100. Yılı" konulu Ulusal Fotoğraf YarıĢması düzenlenecek olup,  önerge ekinde yer 

alan Ģartnamede; jüri üyeleri ve raportör ödemeleri ile yarıĢmada dereceye girenlerin ödüllerinin 

872 numaralı projenin Etüt Proje BilirkiĢi Ekspertiz Giderleri Bütçe kodundan net olarak 

ödenmesi, Türkiye Fotoğraf Sanatı Federasyonu YarıĢma Onay ve Hizmet Katılım Bedelinin Diğer 

Hizmet Alımları Bütçe kodundan ödenmesi hususlarının görüĢülmesi. (Kent Tar. ve 

Tan.Dai.BĢk.E.774408) 

 9. “Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Engelsiz Ġzmir Kırmızı Bayrak Komisyonu Yönetmeliği” 

doğrultusunda oluĢturulan Kırmızı Bayrak Komisyonunun 09 Haziran 2022 tarihinde 

gerçekleĢtirilen toplantısında; yapılan denetleme ve değerlendirme sonucunda Havuz Ġzmir'e 2 (iki) 

yıldızlı Kırmızı Bayrak verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.808751) 
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10. Gaziemir Belediye Meclisinin; Gaziemir Belediyesi Fen ĠĢleri Müdürlüğünün Gayrimenkul 

Sermaye Üretim Giderleri kaleminden 550.000,00-TL, Zabıta Müdürlüğünün Mamul Mal Alımları 

kaleminden 300.000,00-TL ödeneklerinin Sosyal ĠĢler Müdürlüğünün Kara TaĢıt Alımları kalemine 

alınmak suretiyle aktarma yapılmasına yönelik,  07/06/2022 tarihli ve 59 Kararının görüĢülmesi. 

(Yazı ĠĢl.ve Kararlar Dai. BĢk.E.815966) 

 

 11. Gaziemir Belediye Meclisinin; Destek Hizmetleri Müdürlüğünün Hizmet Alımları kaleminden 

1.500.000,00-TL Bilgi ĠĢlem Müdürlüğünün Gayri Maddi Hak Alımları kalemine alınmak suretiyle 

aktarma yapılmasına yönelik, 07/06/2022 tarihli ve 61 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl.ve 

Kararlar Dai. BĢk.E.815931) 

 

 12.  Balçova Belediye Meclisinin Balçova Belediyesinin 2022 Mali Analitik Bütçesinde ekonomik 

sınıflandırmaya göre Ġmar ve ġehircilik Müdürlüğünün Diğerleri bütçe tertibinden ve Fen ĠĢleri 

Müdürlüğünün önergede yer alan Bütçe tertiplerine toplam 4.300.000,00-TL aktarma yapılmasına 

yönelik 06/06/2022 tarihli ve 44 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl.ve Kararlar Dai. 

BĢk.E.816095) 

 

 13. Belediye Meclisimizin 17/03/2022 tarihli ve 05.357 sayılı Kararı ile uygun bulunarak 

01/04/2022 tarihinde onanan ve 12/05/2022-10/06/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan; 

Seferihisar ilçesi, UlamıĢ Mahallesi, 179 ada, 4 parselin ''Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı'' 

olarak belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına; Seferihisar ilçesi, Düzce 

Mahallesi,194 ada, 1 parsel maliklerinden Cenker ÜSTÜN'ün ve 194 ada, 1 parsel maliklerinin 

vekilleri Av. Sevda Nur GÜRSES ve Av. Hasan Hüseyin GÜRSES'in askı süresi içerisinde 

itirazların incelenmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.814621) 

 

 14. Belediye Meclisimizin 15/02/2022 tarihli ve 05.220 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

13/05/2022-13/06/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka ilçesi, Cumhuriyet Mahallesi 

Sınırları Ġçerisinde Anadolu Caddesinin Kuzeyi ve Sosyal Konutlar Olarak Bilinen Bölgede 

YaklaĢık 29 Hektarlık Alanı Kapsayan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonuna TMMOB 

ġehir Plancıları Odası Ġzmir ġubesi tarafından yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.816135) 

  

 15.  Belediye Meclisimizin 15/02/2022 tarihli ve 05.220 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

13/05/2022-13/06/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka ilçesi, Cumhuriyet Mahallesi 

Sınırları Ġçerisinde Anadolu Caddesinin Kuzeyi ve Sosyal Konutlar Olarak Bilinen Bölgede 

YaklaĢık 29 Hektarlık Alanı Kapsayan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonuna TMMOB 

Mimarlar Odası Ġzmir ġubesi tarafından yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.816158) 

 

 16. Belediye Meclisimizin 14/03/2022 tarihli ve 05.293 sayılı Kararı ile uygun görülerek 

10/05/2022- 08/06/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bayraklı ilçe sınırları içinde Adalet ve 

Manavkuyu Mahallelerini kapsayan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonuna; TEĠAġ 

Türkiye Elektrik Ġletim Anonim ġirketi Genel Müdürlüğü tarafından yapılan itirazın incelenmesi. 

(Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.814625) 

 

 17. Belediye Meclisimizin 14.03/2022 tarihli ve 05.293 sayılı Kararı ile uygun görülerek 

10/05/2022- 08/06/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bayraklı ilçe sınırları içinde Adalet ve 

Manavkuyu Mahallelerini kapsayan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonuna; imar planında 

belirlenen genel hedef ilke ve stratejilerinin ve parsel maliklerinin yapılaĢma kararlarının yeniden 

değerlendirilmesi talebiyle önerge eki listede yer alan 3 adet dilekçe ile yapılan itirazın 

incelenmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.814753) 
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 18. Belediye Meclisimizin 14/03/2022 tarihli ve 05.293 sayılı Kararı ile uygun görülerek 

10/05/2022- 08/06/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bayraklı ilçe sınırları içinde Adalet ve 

Manavkuyu Mahallelerini kapsayan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonuna; imar planında 

belirlenen kullanım kararlarının yeniden değerlendirilmesi talebiyle önerge eli listede yer alan 11 

adet dilekçe ile yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.814715) 

 

 19. Belediye Meclisimizin 14/03/2022 tarihli ve 05.293 sayılı Kararı ile uygun görülerek 

10/05/2022- 08/06/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bayraklı ilçe sınırları içinde Adalet ve 

Manavkuyu Mahallelerini kapsayan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonuna; TMMOB ġehir 

Plancıları Odası Ġzmir ġubesi tarafından yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.814520) 

 

 20. Belediye Meclisimizin 14/03/2022 tarihli ve 05.293 sayılı Kararı ile uygun görülerek 

10/05/2022- 08/06/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bayraklı ilçe sınırları içinde Adalet ve 

Manavkuyu Mahallelerini kapsayan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonuna; Bayraklı ilçesi 

Salhane (Adalet) Mahallesi 25144 ada 2 no‟lu parselin kullanım kararının yeniden 

değerlendirilmesine iliĢkin önerge eki listede yer alan 31 adet dilekçe ile yapılan itirazın 

incelenmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.814784) 

 

 21. Belediye Meclisimizin 17/03/2022 tarihli ve 05.343 sayılı Kararı doğrultusunda hazırlanan, 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine; Urla Ġlçesi, Gülbahçe Mahallesi 328 ada, 1 ve 3 

parsel maliki Cem ÜSKÜP tarafından, söz konusu parsellerin kullanım kararına yönelik askı süresi 

içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.814060) 

 

 22. Belediye Meclisimizin 17/03/2022 tarihli ve 05.343 sayılı Kararı doğrultusunda hazırlanan 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine; Urla Ġlçesi,  Gülbahçe Mahallesinde önerge eki 

listede isimleri bulunan parsel malikleri tarafından, söz konusu parsellerin değiĢiklik sınırı içerisine 

alınarak "Konut Alanı" belirlenmesine yönelik askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. 

(Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.813998) 

 

 23. Konak ilçe sınırları içerisinde Sakarya, Yeni, Ali Reis, Kubilay, Mirali, Ülkü, Süvari, Altay, 

Tuzcu ve Kadifekale Mahallelerini kapsayan, Ġzmir 1 Numaralı Kültür ve Tabiat Varlıklarını 

Koruma Kurulu'nun 30/01/2002 tarihli ve 9728 sayılı Kararı ile Kentsel+3.Derece Arkeolojik Sit 

Alanı olarak belirlenen Kemeraltı Bölgesinin Kemeraltı 2.Etap 2.Bölge olarak adlandırılan kısmına 

iliĢkin 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Revizyon Nazım Ġmar Planı ve Plan Açıklama Raporu 

önerisinin 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak 

üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.814347)  

 

 24. Karabağlar ilçesi, Bozyaka Mahallesi, 2392 ada, 1 parselde yer alan "Sosyal Tesis Alanı" 

kullanımının "Özel Sosyal Tesis Alanı" olarak düzenlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı değiĢikliği ile Karabağlar Belediye Meclisinin; 04/04/2022 tarihli ve 49 sayılı Kararı ile 

uygun görülen; Bozyaka Mahallesi, 2392 ada, 1 parsele isabet eden yürürlükteki 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planında "KreĢ Alanı", "Ortaokul Alanı", "Konut Alanı", "Park Alanı", "Dere" ve 

"Yol" kullanımlarının yeniden düzenlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik önerisi.  (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.810557)  

 

 25. Buca Belediye Meclisinin 05/05/2022 tarihli ve 91 sayılı Kararı ile uygun görülen; KuruçeĢme 

Mahallesi, 866 ada, 1, 2, 13, 14, 15 parsellerde „„Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu (LPG Ġstasyonu yer 

alabilir.)'' yapılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. 

(Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.809013)  
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26. Bornova Belediye Meclisinin 01/04/2022 tarihli ve 138 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ergene 

Mahallesi, 56 ada, 22 parselde yer alan "Kültür Merkezi" alanında 4.62 m x 7.62 m ebatlarında 

"Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.809085)  

 

 27. Bayraklı Belediye Meclisinin 05/05/2022 tarihli ve 66 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

GümüĢpala Mahallesi (Turan Mahallesi), 36881 ada 2 parselde yer alan Ġlköğretim Tesis Alanının 

Ortaokul Alanı olarak düzenlenmesi ve yapılaĢma koĢullarının Taks:0.30, Kaks:1.20, Yençok:4 Kat, 

çekme mesafelerinin 5 metre olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.809366)  

 

 28. Torbalı Belediye Meclisinin 08/04/2022 tarihli ve 51 sayılı Kararı 3. madde ile uygun görülen;  

Torbalı Mahallesi, 34 ada 1 parselde Meydan olarak belirlenen alanda 5.00 m x 8.00 m ebatlarında, 

Ertuğrul Mahallesi, 120 ada 24 parselin kuzeyinde bulunan Genel Otopark Alanında 3.00 m x 

12.00 m ebatlarında Trafo Alanları belirlenmesi ile Torbalı Mahallesi, 46 ada 26 parselde, Belediye 

Hizmet Alanında yer alan 2.5 m x 2.5 m ebatlarındaki Trafo Alanının kaldırılarak aynı alanda 5.00 

m x 8.00 m ebatlarında Trafo Alanı ayrılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.809228)  

 

 29.  Bergama Belediye Meclisinin 06/04/2022 tarihli ve 22/37 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Zafer Mahallesinde yürürlükteki imar planında "Sağlık Tesis Alanı"nda kalmakta olan 1313 ada, 2 

ve 4 no‟lu parsellerin Emsal: 0.90, Yençok:9.50 metre yapılaĢma koĢullu "Özel Sağlık Tesis Alanı" 

olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.814508) 

 

 30. Aliağa Belediye Meclisinin 07/04/2022 tarihli ve 77 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1/1000 

ölçekli YeniĢakran Uygulama Ġmar Planı Revizyonunun plan notlarına; "Tercihli alan (Taks:0.15, 

Kaks:0.30, Hmax:6.50 mt. Konut olan yapılaşma koşulunda), Taks:0.30 Kaks:0.60 ayrık nizam 2 

kat konut, Kaks:0.60 ayrık nizam 2 kat konut ve ayrık nizam 2 kat konut olarak yapılaşma koşuluna 

tabi konut adalarında, imar planında ve yürürlükte bulunan imar yönetmeliğinde öngörülen bahçe 

mesafeleri, kat yüksekliği veya buna göre belirlenen bina yüksekliğine göre düzenleme yapılması 

kaydıyla planda öngörülenden daha az katlı yapı yapılabilecektir. Ancak tek katlı yapı yapılması 

istendiğinde, plandaki Kaks oranı %40'ın altında belirlenen yapı adaları için; Taks hiçbir şekilde 

Kaks oranını aşmayacaktır. Kaks oranı %40'ın üzerinde olması durumunda ise; Kaks hiçbir şekilde 

%40'ı aşmayacaktır. Daha az katlı yapılmak üzere yapı ruhsatı düzenlenen parsellerde kat ilavesi 

yapılmasına izin verilemez. Bu hususu tapunun beyanlar hanesine şerh edilir." Ģeklinde plan notu 

eklenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Plan Notu DeğiĢikliği 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.811762) 

 

 31. Urla Belediye BaĢkanlığının 11/04/2022 tarihli ve 50504 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize 

iletilen; Ahmet Besim Uysal Caddesi üzerinde yer alan yapı adalarındaki 15 metrelik Karayolları 

YaklaĢma Mesafesinin kaldırılmasına ve AltıntaĢ Mahallesi 3520 Ada üzerine planda eksik kalan 

yapılaĢma koĢulunun ilave edilmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisi ile Camiatik Mahallesi, 4141 ada, 48 parseldeki Tescilli Yapı ve Koruma Alanının 

ĠĢlenmesine iliĢkin Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin 2863 sayılı Kültür ve Tabiat 

Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.807805)  

 

 32. Belediyemiz Harita ve CBS Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; Narlıdere ilçesi, 

Narlıdere Mahallesinde, 62 ada, 3 parselde yer alan Belediye Hizmet Alanının (ĠZSU Teknik 

Altyapı Tesis Alanı) imar hattının karayolları kamulaĢtırma sınırı dikkate alınarak yeniden 

belirlenmesine yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar 

ve ġeh.Dai.BĢk.E.813670)   

 



 6 

 33. Narlıdere Belediye Meclisinin 16/02/2022 tarihli ve 17 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Yenikale Mahallesi 6560 ada 1 parselde yer alan Lise Alanının Emsal:1.00 olan yapılaĢma 

koĢulunun Taks:0.40 Kaks:1.20 olarak belirlenmesi, imar adasında çekme mesafelerinin 

düzenlenerek, Jeolojik Etüt Raporu doğrultusunda parselin güney doğu kısmında yeĢil alan 

ayrılmasına yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.808920)   

 

 34. Konak Belediye Meclisinin 03/06/2022 tarihli ve 128 sayılı Kararı ile uygun görülen; Sakarya, 

Yeni, Ali Reis, Kubilay, Mirali, Ülkü, Süvari, Altay, Tuzcu ve Kadifekale Mahallelerini kapsayan, 

Ġzmir 1 Numaralı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kurulunun 30/01/2002 tarihli ve 9728 sayılı 

Kararı ile Kentsel+3.Derece Arkeolojik Sit Alanı olarak belirlenen Kemeraltı Bölgesinin Kemeraltı 

2.Etap 2.Bölge olarak adlandırılan kısmına yönelik, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Revizyon Ġmar 

Planı, Plan Notları ve Plan Açıklama Raporu önerisi, Kemeraltı 2.Etap 2.Bölge 1/500 ölçekli 

YerleĢim Planı Önerisi, Kentsel Tasarım Rehberi ve Yönetsel Planın; 2863 sayılı Kültür ve Tabiat 

Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.814413)  

 

 IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Belediyemizin iĢtiraki olan Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ĠZELMAN A.ġ‟nin 10/06/2022 tarihli 

Olağanüstü Genel Kurul Toplantısında alınan Ģirket sermayesinin 646.000.000,00-TL'ndan 

9.400.000,00-TL ayni, 5.600.000,00-TL nakdi sermaye olmak üzere toplam 15.000.000,00-TL 

artırılarak 661.000.000,00-TL'ye çıkarılması kararı doğrultusunda, Belediyemizin, ĠZELMAN A.ġ 

içerisindeki sermaye payının korunabilmesi için, önergede bahsi geçen 9.400.000,00-TL tutarındaki 

ayni sermayenin devri ile nakdi sermayeden payına düĢen (%63,3121269'una tekabül eden) 

96.820,00-TL'lik rüçhan hakkının kullanılarak nakdi sermaye olarak karĢılanabilmesi hususlarının 

oyçokluğu  ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonları Raporu.  

(ĠĢletme ve Des.Hiz.Dai.BĢk.E.812431) 

 

 2. Belediyemizin iĢtiraki olan ĠZBETON A.ġ.‟nin 27/05/2022 tarihli Olağanüstü Genel Kurul 

Toplantısında Ģirket sermayesinin 636.550.000,00-TL‟den 150.000.000,00-TL artırılarak; 

786.550.000,00-TL‟ye çıkarılması kararı doğrultusunda, Belediyemizin ĠZBETON A.ġ içerisindeki 

sermaye payının korunabilmesi için, payına düĢen (%98,792‟sine tekabül eden) 148.188.000,00-

TL‟lik rüçhan hakkının kullanılarak sermaye artıĢına iĢtirak edilmesinin oyçokluğu  ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonları Raporu. (ĠĢletme ve 

Des.Hiz.Dai.BĢk.E.784243) 

 

 3. Seferihisar ilçesi, Merkez Planlama Bölgesinde yer alan muhtelif alanlara yönelik, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oyçokluğu ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.715133) 

 

 4. Seferihisar Belediye Meclisinin 02/11/2021 tarihli ve 86 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Seferihisar Merkez Planlama Bölgesi 1. Etap Uygulama Ġmar Planı Revizyonu içinde kalan 

muhtelif bölgelerde uygulama sorunlarının çözülmesi, sosyal altyapı alanların dengesinin 

sağlanması, düzenleme sahalarında değiĢiklik yapılması amacıyla hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Seferihisar Merkez Planlama Bölgesi 1. Etap Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin 

oyçokluğu ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.715334) 

  

5. Seferihisar Belediye Meclisinin 02/11/2021 tarihli ve 85 sayılı Kararı ile uygun görülen; Düzce 

Mahallesi, Seferihisar Merkez Planlama Bölgesi 2. Etap Uygulama Ġmar Planı içerisinde kalan 

muhtelif bölgelerde sosyal altyapı alanları dengesinin sağlanması, Sağlık tesisi alanının imar 

hatlarının düzenlenmesi ve diğer etaplama sınırlarına yönelik hazırlanan, Seferihisar Merkez 

Planlama Bölgesi 2. Etap Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin Ġmar ve Bayındırlık 
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Komisyonunca oyçokluğu ile uygun bulunmadığına, Çevre ve Sağlık Komisyonunca oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor.  (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.715267) 

 

 6. Ülkemizde 2022 yılı baĢından itibaren artan enflasyon oranlarına bağlı olarak, otoparkların ana 

gider kalemlerini oluĢturan elektrik, su, haberleĢme, bakım-onarım vb. giderler ile personel 

giderlerinde yüksek artıĢlar meydana geldiği belirtilerek, otopark iĢletmecilik faaliyetlerinin 

verimli ve sürdürülebilir olması açısından ĠZELMAN A.ġ tarafından iĢletilen Belediyemize ait 

otoparklarda uygulanmakta olan Otopark Fiyat Tarifelerinin; 01/07/2022 tarihi itibarıyla “Tarifede 

15. maddenin çıkarılması” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda değiĢiklikle oyçokluğu ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - ġirketler Komisyonları Raporu. (Emlak 

Yön.Dai.BĢk.E.808782)  

 

 7. Belediyemizin iĢtiraki olan ĠZTARIM A.ġ‟nin 10/06/2022 tarihli Olağanüstü Genel Kurul 

Toplantısında Ģirket sermayesinin 163.241.441,00-TL‟den 100.000.000,00-TL artırılarak 

263.241.441,00-TL‟ye çıkarılması kararı doğrultusunda; Belediyemizin, ĠZTARIM A.ġ içerisindeki 

sermaye payının korunabilmesi için, payına düĢen (%96,78824999...'sine tekabül eden) 

96.788.249,99-TL‟lik rüçhan hakkının kullanılarak sermaye artıĢına iĢtirak edilmesinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonları Raporu. (ĠĢletme ve 

Des.Hiz.Dai.BĢk.E.811782) 

 

 8. Yenilenebilir Enerji Kaynağı olarak GüneĢ Enerji Santrali, elektrik enerjisi üretimi kullanımının 

yaygınlaĢtırılması, bu kaynakların güvenilir, ekonomik ve kaliteli biçimde ekonomiye 

kazandırılması, kaynak çeĢitliliğinin artırılması, sera gazı emisyonlarının azaltılması, atıkların 

değerlendirilmesi, çevrenin korunması ve bu amaçların gerçekleĢtirilmesine ihtiyaç duyulmakta 

olup, bu kapsamda; "Belediyemiz adına baĢta Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı ve diğer 

Bakanlıklar Uluslararası Kurum ve KuruluĢlar, Üniversiteler, ilgili-Kamu Kurum ve KuruluĢları ile 

bu konular ile ilgili diğer özel kiĢi ve kuruluĢlarla görüĢmeye, her türlü araĢtırma, geliĢtirme ve 

danıĢmanlık hizmeti almaya, Yenilenebilir Enerji ve Enerji Verimliliği Teknik Destek Projesi 

hazırlatmaya, kredi sözleĢmelerini imzalaması maksadıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı 

Mustafa Tunç SOYER'e ya da Belediye BaĢkanının görevlendirdiği kiĢi veya kiĢilere yetki 

verilmesinin; Hukuk Komisyonunuca “Önerge içeriğinde yer alan „hizmeti‟ ile „almaya‟ 

kelimelerinin arasına „ihale mevzuatına uygun şekli ile‟ ibaresinin eklenmesi suretiyle” 

değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna, Plan ve Bütçe Komisyonunca “Kredi Sözleşmesi 

İmzalanması ibaresinin çıkartılarak, Kredi Ön Görüşmesi Yapabilir ibaresinin eklenmesi suretiyle” 

değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġklim Değ. ve 

Çev.Kor.Kon.Dai.BĢk.E.754364) 

 

 9. Gaziemir/Abdullah Arda Meydanının görüntü kirliliğinin giderilmesi, meydana bitiĢik bina 

cephelerinin “Abdullah Arda Meydanı ve Meydana BitiĢik Bina Cephelerinin Yenilenmesi Projesi” 

kapsamında belirlenen renklere boyanması, basit bakım-onarım-sıva iĢlerinin yapılması, tanıtım 

unsurlarının geliĢtirilen tipoloji kapsamında yenilenmesi, gölgelik yapılması ve benzeri 

uygulamaların Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi tarafından gerçekleĢtirilmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Sosyal Hizmetler – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. 

(Etüd ve Prj.Dai.BĢk.E.786051) 

 

 10. Belediye Meclisimizin 14/04/2022 tarihli, 05.463 sayılı Kararı ve 21/04/2022 tarihli, 2022/332 

No.lu UKOME Kararıyla kabul edilen; 2022 Yılı içerisindeki "Resmi ve Dini Bayramlarda 

Uygulanacak Toplu UlaĢım Fiyat Tarifesinden" kaynaklanacak finansman açığı (gelir kayıpları) ile 

Belediye Meclisimizin 08/07/2019 tarihli ve 05.531 sayılı Kararıyla kabul edilen; Belediyemize ait 

toplu ulaĢım araçlarında sabah (05.00 - 07.00) saatleri ile akĢam (19.00 - 20.00) saatleri arasında 

geçerli olmak üzere % 50 indirim uygulanmasına yönelik "Halk TaĢıt Tarifesinden" kaynaklanacak 

finansman açığının (gelir kayıplarının); Ġzmir Ġnovasyon ve Teknoloji Anonim ġirketi tarafından, 

Resmi ve Dini Bayramlar dıĢında kalan günler ile Halk TaĢıt Tarifesinin uygulandığı saatler 

dıĢında uygulanmakta olan mevcut "Toplu UlaĢım Fiyat Tarifesi"ne göre kesin hakediĢ 
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hesaplamalarının yapılarak (ilgili meclis kararlarına istinaden), imzalı ve onaylı Ģekilde Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi - Toplu UlaĢım Hizmetleri ġube Müdürlüğüne gönderilmesi suretiyle 

gerçekleĢtirilecek hizmet projesi kapsamında, ücret farklarının, ESHOT Genel Müdürlüğünün 

10/05/2022 tarihli ve E-76253 sayılı yazısı ekinde gönderilen 25/04/2022 tarihinde gerçekleĢtirilen 

UlaĢım Koordinasyon Üst Kurulu Toplantı Tutanağının "Ücretsiz/Ġndirimli BiniĢler Hakkında 

Alınan Meclis Kararı ve Karar Sonrası Doğacak Finansman Ġhtiyacının Değerlendirilmesi" baĢlıklı 

2. maddesi doğrultusunda Belediyemiz bütçesinden karĢılanmasının; “5216 sayılı Büyükşehir 

Belediyesi Kanununun 7/2 maddesi ile 5393 sayılı Belediye Kanununun 75/a maddesi içeriğinde” 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – UlaĢım – ġirketler 

Komisyonları Raporu. (UlaĢım Dai.BĢk.E.801148) 

 

 11. Ġzmir Valiliği Ġl Afet ve Acil Durum Müdürlüğünün 16/05/2022 tarihli ve 303800 sayılı 

Yazısında, Afet ve Acil Durum Yönetimi BaĢkanlığının taĢra teĢkilatında görev yapan ve önerge eki 

listede adı geçen personellerin 22/03/2022 tarihli ve 5348 sayılı CumhurbaĢkanı Kararından 

yararlandırılması talep edilmekte olup; Afet ve Acil Durum Yönetimi BaĢkanlığının taĢra 

teĢkilatında istihdam edilen, arama kurtarma hizmetlerinde görev alan resmi üniformalı; arama ve 

kurtarma teknisyeni, afet ve acil durum arama ve kurtarma birlik personelleri ile il afet ve acil 

durum arama ve kurtarma ekibi personellerinin toplu taĢımadan ücretsiz yararlandırılmasının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Deprem ve Afet Komisyonları Raporu. 

(UlaĢım Dai.BĢk.E.791515) 

 

 12. Kentte yaĢayan geçici koruma statüsündeki mültecilerin kent hizmetlerine eĢit eriĢimini 

arttırmak, bir arada yaĢam kültürünü desteklemek, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi personellerinin 

kapasitesini güçlendirmek, HemĢehri ĠletiĢim Merkezi (HĠM)‟ne mültecilerin eriĢimini 

desteklemek için personel istihdamını sürdürmek ve mülteci masası faaliyetlerinin devamını 

sağlamak amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile BirleĢmiĢ Milletler Mülteciler Yüksek 

Komiserliği Ofisi Türkiye Temsilciliği arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer 

alan “Mutabakat Metni”nin kabulü ile söz konusu Mutabakat Metninin imzalanabilmesi için Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki verilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Hukuk – Plan ve Bütçe – Göç ve Uyum Komisyonları Raporu. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.808958) 

 

 13. Buca Belediye Meclisinin; önerge eki tablolarda belirtilen toplam 260.000.000,00-TL ek 

ödenek verilmesine yönelik, 06/06/2022 tarihli ve 104 sayılı Kararının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.814658) 

 

 14. Gaziemir Belediye Meclisinin; Gaziemir Belediyesi Özel Kalem Müdürlüğü Bütçesinden 

Temsil ve Tanıtma Giderleri harcama kaleminden Sosyal Yardım ĠĢleri Müdürlüğünün Temsil ve 

Tanıtma Giderleri harcama kalemi Bütçesine 400.000,00-TL ödeneğin alınmak suretiyle aktarma 

yapılmasına yönelik 06/05/2022 tarihli ve 48 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.774509) 

 

 15. ÇeĢme Belediye Meclisinin; ÇeĢme Belediyesinin 2022 Mali Yılı Ek Bütçe eki cetveller ile 

birlikte; önerge ekinde belirtilen Ek Gider Bütçesi Kurumsal kodlaması yapılan her birimin 

Fonksiyonel ve Ekonomik Sınıflandırmanın Birinci Düzeyi 120.000.000,00-TL, Ek Gelir 

Bütçesinin Ekonomik Sınıflandırmanın Birinci Düzeyi 120.000.000,00-TL olup denk olarak; 2022 

Mali Yılı Bütçesinde yer alan Tarife Cetvellerinden önerge ekinde yer alan tablolarda belirtilen 

kalemlerde günümüz ekonomik koĢulları göz önüne alınarak toplam 120.000.000,00-TL Ek 

Ödenek verilmesine yönelik, 07/06/2022 tarihli ve 8-90 sayılı Kararının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.813658) 

 

 16. Güzelbahçe Belediye Meclisinin; önerge eki tabloda belirtilen kurumsal, fonksiyonel, finansal 

ve ekonomik kodlar için toplam 60.000.000,00-TL ek ödenek verilmesi, gelir kaynaklarının 

arttırılması amacıyla yeniden hazırlanan tarife cetvellerinin kabulü ve Güzelbahçe Belediyesi 

Kültür ve Sosyal ĠĢler Müdürlüğünün önerge ekinde belirtilen tarife cetvellerinde yer alan 2022 yılı 
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ücretlerinin aynen uygulanmasına yönelik, 25/05/2022 tarihli ve 41 sayılı Kararının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve 

Kar.Dai.BĢk.E.794596) 

 

 17. Fen ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığı, Altyapı Koordinasyon ġube Müdürlüğünce, özel-tüzel kiĢiler ve 

kamu kurum-kuruluĢlarının yapmıĢ olduğu kazı çalıĢmalarında ''Zemin Açım Birim Fiyatları'' 

kullanılarak kazı ruhsat bedellerinin tahakkuk iĢlemleri yapılmakta olup, 01/06/2022 tarihli ve 

31854 sayılı Resmi Gazete'de yayımlanarak yürürlüğe giren 2022 Yılı "ĠnĢaat ve Tesisat Birim 

Fiyatları''na yapılan güncelleme sebebiyle, 2022 yılı için Gelir Tarifesinde ve önerge eki listede yer 

alan ''Zemin Açım Birim Fiyatları''nın oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe 

Komisyonu Raporu.  (Fen ĠĢl.Dai.BĢk.E.810510) 

 

 18. BüyükĢehir Belediyemizin kırsal turizme ve kooperatifçiliğe destek olmak amacıyla Kozak 

Park Projesi kapsamında, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile S.S Kozak Yukarıbey Turizm 

GeliĢtirme Kooperatifi arasında imzalanmak üzere güncellenerek yeniden hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan Protokolün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Kooperatifler 

– Tarım, Orman ve Hayvancılık – Ġklim DeğiĢikliği ve Uyum Komisyonları Raporu. (Tarımsal 

Hiz.Dai.BĢk.E.717660) 

 

 19. 08/09/2021 tarihli ve 31592 sayılı Resmi Gazetede yayımlanan 4482 sayılı CumhurbaĢkanı 

Kararı ile Batı Anadolu Serbest Bölgesi olarak ilan edilen; Bergama ilçesi, AĢağıkırıklar Mahallesi, 

103 ada 51 parsel ile 104 ada 456, 457, 458, 459, 460, 461, 462, 463, 464, 465, 466, 467, 468, 469, 

470, 471 ve 472 parsellerden oluĢan alanın, Çevre, ġehircilik ve Ġklim DeğiĢikliği Bakanlığı 

tarafından 01/12/2021 tarihinde onaylanan Ġzmir-Manisa Planlama Bölgesi 1/100.000 ölçekli Çevre 

Düzeni Planı DeğiĢikliği kararları doğrultusunda “Serbest Bölge” olarak düzenlenmesine yönelik, 

Ġzmir Kuzey Bölgesi 1/25000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği ve 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı önerilerinin Ġmar ve Bayındırlık – Ġklim DeğiĢikliği ve Uyum – Esnaf ve Meslek Odaları 

Komisyonlarınca oybirliği ile uygun bulunduğuna, Çevre ve Sağlık Komisyonunca; “Çevresel 

Etki Değerlendirmesinin yapılması ve kurum görüşleri ile önerilerinin dikkate alınması koşuluyla” 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.658401) 

 

 20. Menderes ilçesi, Ataköy Mahallesi, 127 ada, 3 parselin “Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı” 

olarak belirlenmesine yönelik, parsel malikince hazırlatılan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Esnaf ve Meslek 

Odaları - Çevre ve Sağlık - Hukuk - UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.59546) 

 

 21. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin 07/03/2022 tarihli ve 66 sayılı Kararı ile uygun görülen; Gereli 

Mahallesi, 106 ada, 7 parselde Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı (LPG yer alabilir) belirlenmesi 

ve plan notları eklenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Esnaf ve Meslek Odaları - Çevre ve Sağlık - 

Hukuk - UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.752386) 

 

 22. Belediye Meclisimizin 15/02/2022 tarihli ve 05.177 sayılı Meclis Kararı ile uygun görülerek 

17/03/2022-15/04/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan; Kınık ilçesi, Türkcedit Mahallesi, 171 

ada 11, 12, 13, 14, 15, 51, 52 parseller ile 171 ada, 76 parsele (eski 171 ada 16 parsel) yönelik, 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine askı süresi içerisinde Demircioğlu Tarım Ürünleri 

Teks. Gıda Nak. ĠnĢ. Akar. Tur. Mad. Kuy. San. ve Tic. Ltd. ġti. adına yetkili Muzaffer DEMĠRCĠ 

tarafından yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.744043) 

 

 23. Belediye Meclisimizin 15/02/2022 tarihli ve 05.177 sayılı Meclis Kararı ile uygun görülerek   

17/03/2022 – 15/04/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Kınık ilçesi, Türkcedit Mahallesi, 171 

ada, 11, 12, 13, 14, 15, 51 ve 52 parseller ile 171 ada, 76 parsele (eski 171 ada, 16 parsel) yönelik, 



 10 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine Mustafa AKTAR tarafından yapılan itirazın 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.743968) 

 

 24. Bayraklı ilçesi, Fuat Edip Baksı, Alparslan ve Cengizhan Mahalleleri 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planı önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.603359) 

 

 25. Aliağa ilçesi, Helvacı YerleĢim yeri, Fatih Mahallesi, eski 5493 parsel, yeni 4541 ada, 8 parsel 

malikince hazırlatılan Helvacı YerleĢimi 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve Revizyonuna yönelik, 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Plan Notu DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.749483) 

 

 26.  Buca Kaymakamlığı Ġlçe Milli Eğitim Müdürlüğünün talebi doğrultusunda, Zafer Mahallesi, 

52001 ada, 1 parsele iliĢkin, „'Eğitim Alanı'' olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerilerinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.752201) 

 

 27. Tire ilçesi, Karateke Mahallesinde yer alan ve bir kısmı fiilen mezarlık alanı olarak kullanılan 

tapuda 'Maliye Hazinesi' adına kayıtlı 667 parsel ile 'Kamu Orta Malı' olarak kayıtlı 890 parselin 

"Mezarlık Alanı", "Park" ve "Belediye Hizmet Alanı (Belediye Hizmetlerine yönelik tesisler yer 

alabilir.)" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerilerinin; Çevre ve Sağlık – Sosyal Hizmetler Komisyonlarınca 

oybirliği ile uygun bulunduğuna, Ġmar ve Bayındırlık Komisyonunca değiĢiklikle oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.748742) 

 

 28. Aliağa Belediye Meclisinin 10/03/2022 tarihli ve 57 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

YeniĢakran, Hacıömerli, Yeni Kalabak ve Bahçedere Mahallelerinde oluĢan atıksuların bertarafı 

için YukarıĢakran 23M IId paftada "E=1.00 Belediye Hizmet Alanı (Atıksu Terfi Ġstasyonu)" 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği ile aynı yazı ekinde 

iletilen "Belediye Hizmet Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerilerinin; Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuzca oybirliği ile uygun bulunduğuna, 

Çevre ve Sağlık Komisyonumuzca “Konut alanlarına yakınlığı sebebiyle koku ve ses yalıtımı 

önlemlerinin alınması hassasiyeti göz önünde bulundurulmak kaydıyla” oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.752207) 

 

 29. Buca Belediye Meclisinin 04/04/2022 tarihli ve 74 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yenigün 

Mahallesi, 698 ada, 72 parselin batısında yer alan yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planında “Park Alanı” kullanım kararında kalan alanın “Açık Spor Tesisi Alanı” olarak yeniden 

düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 

değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık – 

Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.752341) 

  

 30. Buca Belediye Meclisinin 07/03/2022 tarihli ve 50 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ġzmir 5. 

Ġdare Mahkemesinin 18/11/2021 tarihli ve 2021/1834 K. sayılı Kararı doğrultusunda hazırlanan, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin; İzmir 5. İdare Mahkemesinin 

2020/1412 E.-2021/1834 K. sayılı Dosyanın 18/02/2022 tarihli “Tavzih isteminin kabulüne dair 

Karar” doğrultusunda 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında 

Koruma Bölge Kuruluna iletilmek üzere oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık - Hukuk - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.788155)  
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 31. Konak Belediye Meclisinin 01/03/2022 tarihli ve 53 sayılı Kararı ile uygun görülen; Belediye 

Meclisimizin 12/02/2021 tarihli ve 05.175 sayılı Kararı ile onaylanan, 1/5000 ölçekli Konak 1.Etap 

(Alsancak-Kahramanlar Bölgesi) Nazım Ġmar Planı ile Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını 

Koruma Bölge Kurulunun Kararı doğrultusunda, Alsancak Mahallesi, 1215 ada, 1 parselin "Özel 

Kültürel Tesis Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Alsancak Ġmar Planı 

Plan DeğiĢikliği önerisinin; 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliğinde önerilen 1 No‟lu 

Plan Notunun kaldırılması koşuluyla 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu 

kapsamında Koruma Bölge Kuruluna iletilmek üzere değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.721208) 

 

 32. Konak Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 221 sayılı Kararı ile uygun görülen, Mimar 

Sinan Mahallesi, 1823 ada, 17 parselin "Ticaret-Turizm-Konut Alanı (TĠCTK)" olarak 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Esnaf ve Meslek Odaları – Turizm ve Fuarcılık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.654864)  

 

 33. Bornova Belediye Meclisinin 01/02/2022 tarihli ve 72 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Kazımdirik Mahallesi, 31K4a (25O4b) ve 31K4d (25O4c) paftalarında, 218 Sokak doğusunda yer 

alan hukuki el atma davalarına konu 28 ada, 12 parsel ile 169 parseli kapsayan alanda "Etaplama 

Sınırı" belirlenerek alanının kısmen KAKS:0.05, Yençok:3.80 m yapılaĢma koĢullu "Rekreasyon 

Alanı" olarak belirlenmesi ve ilgili parsellerin çevresinde ise "Park" ve "Rekreasyon Alanı" 

belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk - Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.740755) 

 

 34. Bornova Belediye Meclisinin 01/02/2022 tarihli ve 74 sayılı Kararı ile uygun görülen;  

Kazımdirik Mahallesi, 31K IV b (25O III a) paftada, 42 ada 42 parselin güneyindeki Park Alanında 

yer alan imar planında belirlenmiĢ hâlihazırda mevcut trafonun kaydırılarak 3.50 metre x 2.60 

metre ebatlarında yeni Trafo Alanı belirlenmesi, aynı alanda imar planında belirlenmemiĢ ancak 

hâlihazırda mevcut trafonun kaldırılarak 6.00 metre x 3.50 metre ebatlarında yeni Trafo Alanının 

belirlenmesi ile Ergene Mahallesi, 31K I c (25O II d) paftada 163 ada, 79 parselin kuzeyinde Park 

Alanında yer alan imar planında belirlenmemiĢ ancak hâlihazırda mevcut trafonun kaldırılarak 

yerinde 6.00 metre x 4.00 metre ebatlarında Trafo Alanı belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.731753) 

 

 35. Konak Belediye Meclisinin 01/02/2022 tarihli ve 29 sayılı Kararı ile uygun görülen;  

20/02/2020 tarihli ve 31045 sayılı Resmi Gazete‟de yayımlanan 7221 sayılı Coğrafi Bilgi 

Sistemleri ile Bazı Kanunlarda DeğiĢiklik Yapılması Hakkında Kanun ile 3194 sayılı Ġmar 

Kanununun 8. maddesinde yapılan değiĢiklik nedeniyle, GürçeĢme ve Civarı 1/1000 Uygulama 

Ġmar Planı ve Plan Notlarında Bina Yüksekliklerinin Belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı ve Plan Notu DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.748802) 

 

 36. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/02/2022 tarihli ve 19 sayılı Kararı ile uygun görülen; 75. Yıl 

Mahallesi sınırları içerisinde 25203 ada, 3 parsel doğusunda yer alan "Park Alanı" içerisinde             

4.00 metre x 4.00 metre ebatlarında "Regülatör Alanı" belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.736766) 
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37. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/02/2022 tarihli ve 20 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Alparslan Mahallesi sınırları içerisinde 32788 ada, 7 parsel güneyinde yer alan “Park Alanı” 

içerisinde 4.00 metre x 4.00 metre ebatlarında "Regülatör Alanı" belirlenmesine yönelik hazırlanan, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.736719) 

 

 38. Bayraklı Belediye Meclisinin 04/01/2022 tarihli ve 6 sayılı Kararı ile uygun görülen;  Fuat Edip 

Baksı, Alparslan ve Cengizhan Mahalleleri 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu 

önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.603562) 

 

 39. Torbalı Belediye Meclisinin 07/01/2022 tarihli ve 3 sayılı Kararı ile uygun görülen; Torbalı ilçe 

Merkezi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu Plan Uygulama Hükümlerinin Ayrık-Ġkiz 

Nizam olarak belirlenen imar adalarına yönelik 1.7 maddesinin yeniden düzenlenmesine yönelik, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.748268) 

 

 40. KemalpaĢa Belediye Meclisinin 04/02/2022 tarihli ve 05/35 sayılı Kararıyla uygun görülen; 

Bağyurdu Yenimahallede, 1/1000 ölçekli Mevzii Ġmar Planında E:0.40 hmax:6.50 m YapılaĢma 

KoĢullu Sanayi Alanı, Otopark Alanı, Park Alanı, TaĢıt ve Yaya Yolu kullanımlarında kalan, 462 

ada 77, 78 parseller, 337 ada 3 parsel, 459 ada 1 parsellerin plan kararlarının yeniden 

düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Mevzii Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.713088) 

 

 41. KemalpaĢa Belediye Meclisinin 01/03/2022 tarihli ve 05/45 sayılı Kararıyla uygun görülen; 

Sekiz Eylül Mahallesinde, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında A KoĢullu (Tercihli Ayrık 

GeliĢim Konut Alanı) Konut Alanında kalan 328 ada, 31 parselin “Emsal:1 ve 4 Kat yapılaĢma 

koĢullu Resmi Kurum Alanı (Emniyet Müdürlüğü Hizmet Binası)” olarak belirlenmesine yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.753452) 

 

 42. Bergama Belediye Meclisinin 02/03/2022 tarihli ve 22/30 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Atatürk Mahallesi, 936, 937, 939, 940, 941, 942, 943, 944, 945 adalarda "Park, Fuar, Panayır ve 

Festival Alanı" yapılması ve yapılaĢma koĢulları belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık –  Turizm ve Fuarcılık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.747107) 

 

 43. UlaĢım Dairesi BaĢkanlığının 31/12/2021 tarihli ve 535385 sayılı Yazısı doğrultusunda; 

Balçova ilçesi, Üçkuyular Bölgesi, Deniz Feneri Sokakta yapılan uygulamalar ve UlaĢım 

Düzenleme Projeleri kapsamında mevcut imar planında bulunan Ototerminal alanının kuzeyinde 

yer alan düzenlemelerin imar planına aktarılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - 

UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.546254) 

 

 44. Urla Belediye BaĢkanlığının 21/03/2022 tarihli ve E.47612 sayılı Yazısı ile Belediyemize 

iletilen; Yelaltı Mahallesi, 3197 ada, 16 parselin doğusunda yer alan 10 m taĢıt yolunun kaldırılması 

ve batısında bulunan 7 m‟lik yaya yolunun kaldırılarak parselin güneyinden ve batısından geçen 10 

m taĢıt yolu belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık –  UlaĢım Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.736983) 
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 45. Urla Belediye BaĢkanlığının 23/03/2022 tarihli ve 47922 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize 

iletilen; Urla Merkez Revizyon Ġmar Planı, ÇeĢmealtı Revizyon Ġmar Planı, Ġskele Uygulama Ġmar 

Planı, Zeytinalanı Kıyı Kesimi Revizyon Ġmar Planı, Zeytinalanı Kıyı Arkası Uygulama Ġmar Planı 

Plan Notlarının  "A- Kentsel Kullanım Alanlarındaki KoĢullar" baĢlıklı bölümünün 2. maddesinde 

yer alan hükmün, "Taban Alanı, Taban Alanı Kat Sayısı (TAKS), Katlar Alanı, Katlar Alanı Kat 

Sayısı (KAKS) (Emsal), Yapı İnşaat Alanı'na İlişkin hususlarda yürürlükteki İmar Yönetmeliği 

hükümleri geçerlidir. Ayrıca açıklanmayan hususlarda yürürlükteki İmar Yönetmeliği hükümleri 

geçerlidir." Ģeklinde değiĢtirilmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.742985) 

 

 46. Kiraz Belediye Meclisinin 04/03/2022 tarihli ve 22/3 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Cumhuriyet Mahallesinde yürürlükteki imar planında Hayvan Pazarı kullanımında kalan 55 ada, 

121 parsel ve çevresinin “Yüksek Öğretim Tesis Alanı” olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.744182) 

 

 V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 VI. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 

 VII. TOPLANTI GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

 

2. BÖLÜM 

2022 YILI HAZĠRAN AYI III. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 

Tutanak No   : 97509404-301.04-6/3                                        Toplantı Tarihi   :16/06/2022  

Toplantı Yeri : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi   Toplantı Saati     : 18.00              

   No:1087 Konak/ĠZMĠR 

                         (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi) 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa ÖZUSLU, Taner KAZANOĞLU, Serkan KALMAZ, 

Fikret AKTAġ, Mustafa ġafak BARAN, Ceyhan KAYHAN, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, 

Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan 

UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Saadet ÇAĞLIN, Birgül SURAL ÜNER, Murat 

AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, 

Cindi Can POLAT, Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Deniz BEKTAġ, Ömer 

ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, Sultan ĠPEKLĠ, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil 

ARDA, Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Ufuk 

AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Ali BOR, Musa ÖZCAN, Erkan 

ÖZKAN, Halil ÇULHAOĞLU, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Seda 

ÖZTÜRE, Bülent KÖKLÜ, Ertan CERTEL, Dolunay BAYER, Memet MALTEPE, Fikriye ARSLAN, 

Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Ġsmail YETĠġKĠN, Berkhan PARLAK, Sefer 

TOPÇU, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, ġükrü SÜREROĞLU, Nuri CAFEROĞLU, RaĢit DĠRĠM, 

Hakan BARÇIN, Alp ATAY, Özdem Mustafa ĠNCE, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, 

Feridun YILMAZLAR, Refik SÜREN, Ruhi SELEK, Alpaslan BĠLEN, Mustafa SOLMAZ, Burçin 

Kevser SEVĠL, Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Hakan YILDIZ, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, 

Özgür HIZAL, Hüsnü BOZTEPE, Ali GÖNEN, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile 

ÖZKUL, AyĢegül DURAN TÜRKER, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ 
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BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Ġsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, 

Sema YEġĠLÇĠMEN,  Hakan ERTANE, Halil AKBULUT, Sedat SARI, Salih Atakan DURAN, Salahattin 

ġAHĠN, Hakan ġĠMġEK, Nezih ÖZUYAR, Alpaslan KOPARAL. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Erhan KILIÇ, Ġlhan DAL, Muhittin 

SELVĠTOPU, Bülent SÖZÜPEK, Mustafa ĠDUĞ, Abdül BATUR, Cemil TUGAY, Mehmet Atilla 

BAYSAK, Serdar SANDAL, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Mithat TEKĠN, Mehmet 

ERĠġ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet TÜRKMEN, Muharrem BAYRAKTAR, Oğuzhan ÖZġAHĠN, 

Mustafa KAYALAR, Fatma EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, Fatma ÇALKAYA, Murat CĠHAN, Ġsmet 

ORHAN, Ali ENGĠN, Onur YĠĞĠT, Ġbrahim Halil KILIÇ, Adil KIRGÖZ, Muammer Ekrem ORAN, Filiz 

CERĠTOĞLU SENGEL, Hasan UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, Ahmet ĠNANLI, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, 

Raife KARABATAK, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Selma KISA, Fatih TAġTAN, Dilek 

YILDIZ, Özgür Erman ÇAĞLAR, Göksel DĠNÇER, Aydın PEHLĠVAN (Menemen Belediye BaĢkan 

Vekili), Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, ġevket HASIRCI, Galip ATAR, Hakan KOġTU, AĢkın UYAR, Orçun 

ERSEZGĠN, AyĢegül ALTUĞ, Mümin BAYRAM, Saliha ÖZÇINAR, Uğur DEMĠREZEN, Sadık 

DOĞRUER, Ġlhan AVCI, Tarkan Fikret ÇALIK, Kemal SEVĠNÇ, Halil Doğukan EROĞLU, Cüneyt 

UMUTLU, Serkan ACAR, Eda KILIÇ, Nafiz KÜKLER, Turgut PINAR, Serdar AKSOY, Hasan ÜNAL, 

Murtaza DAYANÇ (Urla Belediye BaĢkan Vekili). 

 

 

(NURETTĠN RENÇBER’ĠN AY KARANLIK GECE                                                           

ĠSĠMLĠ MÜZĠK DĠNLETĠSĠ YAPILDI.) 

 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Haziran Ayı Olağan Meclisinin                

III. BirleĢimini açıyorum. Toplantı yeter sayımız mevcuttur Değerli Meclis Üyeleri. Divan 

Kâtiplerimizden bir arkadaĢımız…  

SALONDAN:Var tamam. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Nerede? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ali. ġimdi… Değerli ArkadaĢlar, 

Gündemimizin ilk maddesinde açılıĢtan sonra bir bilgilendirme var. ġimdi onu okuyarak 

Meclisimizi bilgilendirelim, ondan sonra devam edelim, buyurun.  

 

II. ÇEVRE, ġEHĠRCĠLĠK VE ĠKLĠM DEĞĠġĠKLĠĞĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ 

DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN 

BĠLGĠLENDĠRME 

DİVAN KÂTİBİ: Çiğli Tramvay Hattı Yapım İşi kapsamında 07/06/2022-10/06/2022 tarihleri 

arasında Arruti Firmasının İspanya’nın Bilbao şehrinde yapılan fabrika kabul testlerine Daire 

Başkanlığımız bünyesinde görev alan Elektronik Haberleşme Teknikeri Rıza Barış MUSLU, 

İnşaat Mühendisi Nevin TEKER ve Jeoloji Mühendisi Eylem DİKİLİKAYA katılmıştır. Sayın 

Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı. 

(Raylı Sistem Dai.Bşk.E.814137)  

 

III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, Ģimdi Gündemimizin diğer maddelerine geçiyoruz. Sayın 

KÖKKILINÇ?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Gündem Maddeleri, baĢlıklar halinde okunarak görüĢülsün ve oylansın. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Gündem Maddelerinin baĢlıklar halinde okunup görüĢülmesini 

önerdi. BaĢka bir görüĢ var mıdır? BaĢka bir görüĢ olmadığına göre… Oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun, 1?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1 ve 2. maddeler doğrudan oylansın.   
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI? Değerli Meclis 

Üyeleri 1 ve 2 no’lu Önergelerin doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI? 3 no’lu Önergenin 

Hukuk Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Bütçe - Afet ve Deprem Komisyonları.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?                           

4 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe – Deprem ve Afet Komisyonlarına havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Bütçe – Eğitim, Gençlik, Spor Komisyonu.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?                                      

5 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 6, 7, 8 Hukuk - Bütçe Komisyonları. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                         

6, 7 ve 8 no’lu Önergelerin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonlarımıza havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Engelsiz Ġzmir Komisyonu. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                            

9 no’lu Önergenin Engelsiz Ġzmir Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 10, 11, 12 Bütçe Komisyonu.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Çok affedersiniz, 10 ve 11. maddelerin de acil kaydı var, o yüzden Plan 

Bütçe Komisyonumuz Meclis sırasında toplanırlarsa… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 10 ve 11?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 10 ve 11, evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? 10 ve 11… Sayın ġAHĠN? Sayın SARI? 10 ve 11 

no‟lu Önergelerin acil kaydıyla… Gaziemir Belediyemizin Bütçesi ile ilgili, bir de aktarımı ile ilgili 

maddedir. Acil kaydıyla… ġimdi o zaman bu kararı oyladıktan sonra Komisyon… Plan ve Bütçe 

Komisyonu burada mı acaba? Onu bir sorayım. Plan ve Bütçe Komisyonumuz… Plan ve Bütçe 

Komisyonu… ġerif Bey? Burada. ġey… Tamam Sayın… Peki. Değerli Meclis Üyeleri                            

10 ve 11 no’lu Önergelerin Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum… Ve Meclis arasında toplanarak karar alacaklar ve Komisyon Raporunu iletecekler 

bize. TeĢekkür ederim, oybirliği ile 10 ve 11 no‟lu Önergeler Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale 

edildi. Bülent Bey, Komisyonu toplayabilirsiniz, Raporunuzu getirebilirsiniz. Peki, 12? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 12, Bütçe Komisyonu.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                                        

12 no’lu Önergemizin Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Hukuk – UlaĢım – Esnaf – Çevre. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                               

13 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – UlaĢım – Esnaf ve Meslek Odaları – Çevre 

ve Sağlık Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 14‟ten 23. maddeye kadar, 22 dâhil Ġmar ve Hukuk Komisyonları. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI? Değerli Meclis 

Üyelerimiz, 14 dâhil, 22 dâhil aradaki tüm Önergelerimizin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk 

Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir, 23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Kültür Komisyonu. 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                

23 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarımıza 

havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 

24? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Çevre – UlaĢım – Sosyal Hizmetler.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                          

24 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – UlaĢım – Sosyal Hizmetler 

Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir, 25? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Hukuk – Çevre – Esnaf – UlaĢım.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                           

25 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek 

Odaları - UlaĢım Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 26? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar - Çevre. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                  

26 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarımıza havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 27? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar - Kültür Eğitim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                        

27 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 28? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Çevre – UlaĢım.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                            

28 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – UlaĢım Komisyonlarına havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 29? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Çevre Komisyonu. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                           

29 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarımıza havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 30? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonu. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                                

30 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 31? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar - Kültür Eğitim - Çevre. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                    

31 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Çevre ve 

Sağlık Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 32? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                   

32 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 33? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Afet – Çevre. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                            

33 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Deprem ve Afet – Çevre ve Sağlık 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 34? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar - Kültür Eğitim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                               

34 no’lu Önergemizin Değerli Meclis Üyeleri, Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve 

Spor Komisyonlarımıza… Var mı diye… BaĢka bir Komisyon daha mı vardı?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: 33, Ġmar – Afet – Çevre… 



 17 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Yok… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Pardon.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 34‟ü söylüyorum.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 34 Ġmar - Kültür Eğitim.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġmar ve Bayındırlık - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonları değil mi? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. ġimdi BaĢkanlık Makamınca…  

(SALONDAN): 5 tane Önergemiz var. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 5 tane Önergemiz var, onları okuyarak Meclis‟in Gündemi‟ne 

alacağız ve Komisyonlara havale edeceğiz, buyurun.  

DİVAN KÂTİBİ: Sayın Meclis Heyetine. 5216 sayılı Kanunun Yürürlüğe girmesinden sonra 

İzmir Büyükşehir Belediyesi sınırlarına dâhil olan 10 ilçede gerçek, tüzel ve kooperatif üyesi 

taşımacıların araçlarıyla yürütülen toplu taşımacılık hizmetinin düzenlenmesinin sağlanması 

için hazırlanan “İzmir Büyükşehir Belediyesi Karayolu Toplu Taşımacılık Esasları Yönergesi” 

UKOME Genel Kurul Kararı ile uygun görülmüş ve bu kapsamda faaliyet gösteren taşımacılara 

“Güzergâh İzin Belgesi” düzenlenmiştir. Daha sonra yayımlanan 6360 sayılı Kanun kapsamında 

İzmir Büyükşehir Belediyesi sınırlarına katılan 9 ilçe ile birlikte toplam 19 (on dokuz) ilçede 

faaliyet gösteren taşımacılara aynı Yönerge doğrultusunda “Güzergâh İzin Belgesi” 

düzenlenmekte, ayrıca söz konusu taşımacıların ücret ve zaman tarifeleri ile güzergâhları da 

UKOME Kararları ile belirlenmektedir. Bu kapsamda Belediye Meclisimizin 17/03/2022 tarih ve 

348 no’lu Kararı ile ESHOT Genel Müdürlüğüne yukarıda anılan taşımacıların İZTAŞIT adı 

altında belediyemiz toplu taşıma sistemine entegre edilmesine yönelik olarak; İzmir Büyükşehir 

Belediyesi Ulaşım Dairesi Başkanlığı tarafından;   

- 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7’nci maddesinin ikinci fıkrası kapsamında 

toplu taşıma hizmeti alımının kooperatif ve birliklerden temin edilmesi,   

- Toplu taşıma hizmet alım ihalesi kapsamında yüklenicilere yapılacak ödemelerin, ESHOT 

Genel Müdürlüğünün hak edişe esas düzenlendiği ve onayladığı belgeler doğrultusunda Ulaşım 

Dairesi Başkanlığı bütçesinden yapılması,   

- İşlettirilecek hatlarda, elektronik ücret toplama sisteminin kullanılması,  

- Belirlenmiş olan yolculuk tarifelerine uygun olarak tahsil edilen ücretlerin ve diğer gelirlerin 

İzmir Büyükşehir Belediyesi gelirlerine alınması, görevlerinin yürütülmesi, ESHOT Genel 

Müdürlüğü tarafından;   

- Birlik ve kooperatiflerden hizmet alımına dönük hazırlık çalışmalarının İzmir Büyükşehir 

Belediyesi ile koordinasyon halinde yürütülmesi,   

- Ulaşım hizmetlerinin planlı, programlı etkin, verimli ve uyum içinde yürütülmesinin 

sağlanmasına ilişkin her türlü çalışmanın yapılması,   

- İzmir Büyükşehir Belediyesi tarafından toplu taşıma hizmet alımı kapsamında yapılan işlere 

ilişkin hak edişe esas düzenlendiği ve onayladığı belgelerin gönderilmesi,   

- Hatlardaki araçların sözleşme kurallarına uygun biçimde çalışmalarına dönük olarak İzmir 

Büyükşehir Belediyesi adına denetlenmesi,   

- Çalışma programlarının, güzergâhlarının ve tarifeler ile uyulması gerekli kural ve kriterlerin 

belirlenmesi, hususları ile Yeni Foça ilçesinde UKOME kararları ile yolcu taşıma hakkını elinde 

bulunduran araç sahiplerinin üyesi bulunduğu S.S. 49 no’lu Yeni Foça Birlik Karayolu Yolcu 

Taşıma Kooperatifi ile 5216 Sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun verdiği görevler 

çerçevesinde (“10/7/2004 tarihli ve 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanunu 7’nci maddesinin 

birinci fıkrası (p) bendinde yer alan “…Büyükşehir içindeki toplu taşıma hatlarıyla ilgili olarak; 

şehir merkezine olan uzaklık, nüfus ve hattı kullanan sayısı kriterleri esas alınarak tespit edilecek 

hatlarla ilgili toplu taşıma hizmetlerinin işlettirilmesine karar vermek.”, aynı maddenin ikinci 

fıkrasında yer alan “…Büyükşehir belediyeleri, birinci fıkranın (p) bendinin ikinci cümlesinde 

yer alan kriterler esas alınarak büyükşehir belediye meclisi kararıyla belirlenen yerlerdeki toplu 

taşıma hatlarının işletmesinin o bölgede kurulu taşıma birlik veya kooperatiflerden temin 

edilmesine karar verebilir. Bu durumda ihaleye katılacaklarda ve kullanılacak taşıma 
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araçlarında aranacak şartlar belediyelerce belirlenir. Taşıma birlik ve kooperatiflerine, Belediye 

bütçelerinden toplu taşıma hizmetlerinden ücretsiz veya indirimli olarak yararlanacaklara ilişkin 

gelir desteği ödemeleri yapılabilir.”) İzmir Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Dairesi Başkanlığı 

Ulaşım Koordinasyon Merkezi (UKOME) tarafından onaylanacak güzergâhlar ile sınırlı olmak 

üzere, idarece oluşturulacak hatlar ile ilgili toplu taşıma hizmetlerini işletmesi, Elektronik Ücret 

Toplama Sistemine dâhil edilmesi, bilet gelirleri ve diğer gelirlerin Büyükşehir Belediyesi 

bütçesine aktarılması, bölge genelindeki mevcut hat yapıları, yolculuk sayıları ve toplu ulaşım 

ihtiyacı göz önüne alınarak hazırlanan iş planı çerçevesinde belirlenen km’ler üzerinden, 4734 

sayılı Kanunun 22/a maddesi kapsamında İzmir Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Dairesi 

Başkanlığınca Yeni Foça İlçesi Kooperatifinden km bazlı 12 ay süreli toplu taşıma hizmeti 

işletmesi ihalesi gerçekleştirilmesine ve sözleşmenin imzalanması hususlarının karara 

bağlanmasını Sayın Meclisimizin onayına arz ederim. Mustafa Tunç SOYER İzmir Büyükşehir 

Belediye Başkanı. (Ulaşım Dai.Bşk.E.819663) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli Meclis Üyeleri… Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Bütçe –  Kooperatifler ve UlaĢım Komisyonlarına gönderilsin.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                                 

35 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe – Kooperatifler ve… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: UlaĢım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: UlaĢım Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, buyurun. 

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi ve Cevdet İnci Eğitim Vakfı arasında, Büyükşehir 

taşınmazları içerisinde olup, Çetin Emeç Mahallesi Hızır Reis Sokak No:21, 35320 

Balçova/İZMİR adresinde bulunan ve Gençlik Merkezi olarak hizmet verecek olan merkezin, 

ortak çalışma alanlı eğitim merkezi oluşturulması için karşılıklı hak ve sorumluluklarını 

belirlemek üzere İş Birliği Protokolü düzenlenmiştir. Bu kapsamda ekte sunulan İzmir 

Büyükşehir Belediyesi ile Cevdet İnci Eğitim Vakfı arasındaki Protokol’ün imzalanabilmesi için 

Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Tunç SOYER’e yetki verilmesi hususu Sayın Meclisin 

onaylarına arz olunur. (Sosyal Projeler Dai.Bşk.E.819655)   
MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın KÖKKILINÇ?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Bütçe - Kültür Eğitim.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                            

36 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, buyurun. 

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi ile Gençlik Örgütleri Forumu Derneği arasında, 

Avrupa Gençlik Forumu’nda yapılan 2025 yılı Avrupa Gençlik Başkenti unvanı başvuru ve 

unvanın kazanılması durumunda Avrupa Gençlik Başkenti programı hazırlık, uygulama ve 

izleme süreçlerindeki çalışmalara, oluşturulan gençlik politikalarına (strateji, eylem planlarının 

oluşturulması, uygulanması ve izlenmesi) ve gençleri doğrudan ilgilendiren diğer karar ve 

faaliyetlere gençlerin katılımını sağlayabilmek için yapılan İş Birliği Protokolü hazırlanmıştır. 

Bu kapsamda ekte sunulan İzmir Büyükşehir Belediyesi ile Gençlik Örgütleri Forumu Derneği 

arasındaki Protokol’ün imzalanabilmesi için Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Tunç 

SOYER’e yetki verilmesi hususu Sayın Meclisin onaylarına arz olunur. (Sosyal Projeler 

Dai.Bşk.E.819375) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın KÖKKILINÇ?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Bütçe – Kültür Eğitim.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI? Bir görüĢ… BaĢka 

görüĢ var mı? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Göç… Göç ve Uyum Komisyonu. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Göç ve Uyum, bir de Kent Konseyi‟nden talep geldi.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kent Konseyi - Göç ve Uyum. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Komisyonları tekrarlar mısınız, hangilerine gidiyor?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Söyleyelim; Hukuk- Bütçe… 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hukuk – Plan ve Bütçe… 
NĠLAY KÖKKILINÇ: Kültür Eğitim… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor… 
NĠLAY KÖKKILINÇ: Göç ve Uyum - Kent Konseyi. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Göç ve Uyum – Kent Konseyi Komisyonlarına                                           

37 no’lu Önergenin havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler?                      

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, buyurun. 

DİVAN KÂTİBİ: Seferihisar Belediye Meclisinin 08/10/2021 tarihli ve 77 sayılı Kararı ile uygun 

bulunarak, Seferihisar Belediye Başkanlığının 04/04/2022 tarihli ve 55899 sayılı Yazısı ile 

değerlendirilmek üzere Belediyemize iletilen; İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin 15/08/2019 

tarihli ve 05.669 sayılı Kararı ile uygun bulunarak onaylanmış olan; Seferihisar ilçesi, Sığacık ve 

Batı Akarca Planlama Bölgesi 1/5000 Ölçekli Nazım İmar Planı Revizyonu ve İlavesi 

doğrultusunda hazırlanan, Sığacık ve Batı Akarca Planlama Bölgesi 1/1000 Ölçekli Uygulama 

İmar Planı Revizyonu ve İlavesi önerisinin; 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7/b 

maddesi uyarınca incelenerek karara bağlanması hususunu tensiplerinize arz ederim. (İmar ve 

Şeh.Dai.Bşk.E.819018) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın KÖKKILINÇ?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonu. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                       

38 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, buyurun.  

DİVAN KÂTİBİ: Seferihisar Belediye Meclisinin 08/10/2021 tarih, 76 sayılı Kararı ile uygun 

bulunan, Seferihisar Belediyesinin 10/05/2022 tarih ve E-60538 sayılı Yazı ve ekleri ile 

Belediyemize iletilen; Seferihisar ilçesi, Sığacık ve Batı Akarca Planlama Bölgesi, 1. Derece ve 3. 

Derece Arkeolojik Sit Alanlarına İlişkin 1/5000 Ölçekli Koruma Amaçlı Nazım İmar Planı ve 

İlavesi doğrultusunda hazırlanan, Sığacık ve Batı Akarca Planlama Bölgesi 1. Derece ve 3. 

Derece Arkeolojik Sit Alanlarına İlişkin, 1. Etap 1/1000 Ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama İmar 

Planı Revizyonu ve İlavesinin; 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7/b maddesi 

uyarınca incelenerek, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu doğrultusunda 

işlem yapılmak üzere karara bağlanması hususunu tensiplerinize arz ederim. (İmar ve 

Şeh.Dai.Bşk.E.819039) 
MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın KÖKKILINÇ?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonu, Ġmar Komisyonu, 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                                

39 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, özür dilerim, bir de “2863 sayılı Kültür ve Tabiat 

Varlıklarını Koruma Kanunu doğrultusunda…” dediği için Kültür, Eğitim Komisyonuna da gitmesi 

gerekiyor. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonunu da ilave edebilir 

miyiz arkadaĢlar öneri olarak? Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI? 39 no’lu Önergenin 

Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonuna da havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

 

IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, Gündemimizin Ģimdi Komisyon Raporları bölümüne 

geçiyoruz. Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1. madde Komisyondan oyçokluğu ile uygun görülmüĢ, geldiği Ģekliyle 

oylansın.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, Komisyon Üyelerimiz konuyla ilgili söz alacaklar. 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun. Kim söz almak istiyor?   

HAKAN YILDIZ: Fikret Bey. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun Fikret Bey.  

FĠKRET MISIRLI: Sayın BaĢkan, Değerli Hazırun hepinize iyi akĢamlar diliyorum. BaĢkan‟ım, 

burada tabii çok anlamlı, doğru bir iĢ yapıyoruz esasında. Yani BüyükĢehir Belediyesi‟nin, iĢte                     

0-48 aylığa kadar olan bir kreĢin açılmasıyla ilgili, BüyükĢehir Belediyesi ayni sermaye olarak                         

9,6 milyon liralık bir arsasını, yanında da 5,4 milyon lira bir nakit para aktarıyoruz. Yani yaklaĢık 

bir 150 kiĢilik, yani 150 tane çocuğa hitap edecek. Buraya kadar baktığında, esasında BüyükĢehir 

Belediyesi‟nin her ne kadar asli görevlerinin içerisinde sayılır mı tartıĢılır ama çok doğru bir iĢ 

yapıyor. Bununla ilgili herhangi bir eleĢtirimiz yok. Fakat burada asıl sorun Ģu; ĠZELMAN‟a bu 

aktarılacak olan, ki bizim iĢte ayni sermayenin yanında “5,4 milyon olan kısım nakdi sermayeyi 

neden aktarıyoruz?” kısmıyla ilgili bir eleĢtirimiz olacak. Çünkü bugün o 150 tane çocuğu, biz 

normal olarak baktığında, iĢte sabah 8‟den akĢam 6‟ya kadar olan süre içerisinde, ki yeni zamlarla 

birlikte yaklaĢık 2750-3000 liraya geliyor aylık ve buradan da bizim Belediye Personellerimizin 

%50‟si, yani bunun kapasite olarak baktığında %40‟ını karĢılayacak. Yani böyle baktığın zaman, 

yaklaĢık olarak bizim Belediye Personelimiz herhalde 1500 liraya yakın ya da 1400 liraya yakın bir 

para ödeyecek. ġimdi, BüyükĢehir Belediyesi madem böyle bir… ĠĢte kreĢle ilgili olarak bir, ciddi 

bir hizmet yapıyor… Ama bunu yaparken, biz 5,4 milyon lirayı aktarmasak, ĠZELMAN kendi 

içerisinde 150 tane çocuk, ki indirilmiĢ haliyle birlikte… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Erhan BaĢkan‟ım, bir dakika. ĠndirilmiĢ 

haliyle… Çünkü senin sesin yansıyor oraya da, kusura bakma. ĠndirilmiĢ haliyle yaklaĢık                  

3,5-4 milyon lira gelir elde eder. Yani BüyükĢehir Belediyesi bu nakdi sermayeyi vermese, esasında 

bugün ĠZELMAN bunu normal koĢullarda 2-2,5 yılda finanse edebilir. Haydi o kısmını da geçtik. 

Asıl sorun Ģu Sayın BaĢkan‟ım; BüyükĢehir Belediyesi‟nin sadece 30 bin tane çalıĢanı yok, 

BüyükĢehir Belediyesi‟nin 4,5 milyon tane çalıĢanı var. Yani biz kamu hizmeti yaparken, 

BüyükĢehir Belediye Personelinin, tabii ki oradaki çocukların %40-%50 yararlanması, kapasite 

olarak indirimli olmasına hiçbir sözümüz yok. Ama bu kadar az sayıda yapılmıĢ ve bu kadar büyük 

fahiĢ zamlarla yapılan bir düzenlemeyle, kalkıp biz BüyükĢehir Belediyesi sosyal hizmetler 

yönünden bunu yapıyorken, Ġstanbul‟la karĢılaĢtırdığımızda; bugün Ġstanbul 690 lira alıyor. Kendi 

personeline %15 zamlı veriyor, 800 lira. Biz kendi personelimize 1500 lira yapacağız, vatandaĢ 

geldiği zaman 3000 lira yapacağız. Yani özel sektörden neredeyse pahalı. ġimdi, Ġstanbul özel 

sektörü hiç tanımlamamasına rağmen, dar gelirli, iĢte hane halkı gelirlerine göre öyle bir fiyatlar 

yapmıĢ ki, dar gelirliye 345 lira veriyor. Peki bizim Sosyal Belediyeciliğimiz nerede kaldı? Yani biz 

kalkıp, toplamda bu açılacak olan kreĢte 1150 kiĢi, çocukluk bir yer açıyoruz ve yaptığımız bu 

farkla, bu yatırımın dıĢındaki uygulayacak olduğumuz zamlarla birlikte yaklaĢık 2750-3000           

lira, ki artı KDV bir fark alıyoruz. Yani Ġstanbul‟un 4-5 katı. Bu sosyal bir Belediyecilik değil, bu 

kamuya faydalı bir iĢ değil. Yani biz bununla ilgili olarak yapılmıĢ olan Ģu; gerek sermaye 

arttırımının bize, BüyükĢehir Belediyesi‟ne hizmetleri yönünden herhangi bir muafiyet 

getirmemesiyle birlikte, bu kadar maliyetli bir Ģeyin yapılması yönünde BüyükĢehir Belediyesi‟ni 

eleĢtiriyoruz. Kaldı ki, 1150 tane çocuk için konuĢuyoruz. Ġstanbul bugün bizim 3 katımız ama                  

15 bin taneye yakın çocukla ilgili olarak kreĢleri var. Yani o hesapla bakacak olursak, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi‟nin 5000 rakamına ulaĢması lazım, teĢekkür ederim BaĢkan‟ım.                             

(4 dakika 10 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki. Sayın MISIRLI‟ya çok teĢekkür ediyoruz. BaĢkaca bir… 

Sayın KÖKKILINÇ buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bülent Bey söz istemiĢ, bizim Komisyon Üyemiz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Komisyon adına Bülent Bey, buyurun.  

BÜLENT KÖKLÜ: Değerli BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyelerim hepinize iyi akĢamlar diliyorum. 

Ġlk önce Meclisi bilgilendirmek istiyorum bu konuyla ilgili. BüyükĢehir Belediyemizin Küçükçiğli 

Mahallesi‟nde 1134/1 parselde bir gayrimenkulü var, az önce Fikret Bey‟in bahsettiği ve 7. Ticaret 

Mahkemesi‟nden, Asliye Ticaret Mahkemesi‟nden de değer tespiti yapılmıĢ, 9 milyon 400 bin lira 

değerli bu yeri Ġzmir BüyükĢehir Belediyemiz, iĢtiraki ve ortağı bulunduğu ĠZELMAN‟a ayni 
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sermaye olarak nakdediyor. Bu 1880 metrekarelik bir arsa. Totalinde de, plan notlarında da kültür 

ve sosyal kültür merkezi olarak ilan edilmiĢ. Tabii ki BüyükĢehir buraya, bu 1880 metrekare alana, 

tabanda 800 metrekare, toplamda 1600 metrekare inĢaat yapacak. Yapacağı inĢaat da kreĢ ve 

anaokulu eğitim merkezi, çok da doğru bir iĢ. Fikret Bey de zaten bu konuyu onayladı. Ama bazı 

noktalarda düzeltme yapmam gerekiyor. Sermaye artıĢının toplamı 15 milyon TL. 9 milyon 400 bin 

lirasını BüyükĢehir Belediyemiz ayni sermaye olarak karĢılıyor. Geriye kalan, BüyükĢehir 

Belediyesi‟nin cebinden çıkacak para 96 milyon 490… 96 bin 490 lira. Geri kalanları iĢtirakleri 

olduğu Ġzmir UlaĢım A.ġ, ĠZBETON ve ĠZENERJĠ tarafından ödenecek. Bürokratımız gelip çok 

uygun bir dille de bizi bilgilendirdi. Rakamlar Fikret Bey‟in… Ġleride herhalde Türkiye‟de 

yaĢıyoruz haklı, o rakamlara gelecek diye tahmin etti ama Ģu an mevcut rakamlar 1600-TL. 

BüyükĢehir Belediyesi çalıĢanlarımıza %50 indirim var, Ġlçe Belediyesi‟nde çalıĢanlarımıza %25 bir 

indirim söz konusu. Normal dıĢarıdaki fahiĢ fiyatlara da bakıldığında bence gayet makul ve ben de 

böyle bir uygulama için de BüyükĢehir Belediyemizi tebrik ediyorum, teĢekkür ederim. (2 dakika) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, çok teĢekkür ederim. Buyurun Erhan Bey. 

ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan, Değerli ArkadaĢlar… ġimdi ben iki arkadaĢımızın da 

söylediklerine bir atıfta, ekte bulunmak istiyorum. KarĢı çıkma sebebimiz kesinlikle bu değil. Biz 

zaten… Modern Belediyecilik, ÇağdaĢ Belediyeciliğin esasları aynı, biz esaslarda buluĢuyoruz ama 

yapma yöntemiyle ilgili ayrıĢtığımız noktalar var. ġimdi Belediyemiz, evet bir ayni sermaye olarak 

arsayı vermiĢ ama 5 milyon 600 bin lirayı da yine üç tane Ģirketimiz verecek. Ama bakın, 

ĠZELMAN‟ın… Düzeltiyorum, ĠZBETON‟un 150 milyon liralık sermaye artıĢının içerisinde                       

2,6 milyon lira dönüp dolaĢıp, o 5 milyon 600 liranın içerisindeki… Yani birinin alıp diğerinin 

cebine, diğerinin cebinden ötekinin cebine top çeviriyoruz. ġimdi burada itiraz etiğimiz nokta Ģu; 

kreĢlerde, Ģu andaki mevcut kreĢlerde 1000 öğrencimiz var, Genel Müdürümüzün ilettiklerini ben 

de burada sizlerle paylaĢıyorum. Bu yapılacak olan yeni kreĢte de 150 çocuğumuz eğitim görecek. 

Bu 1000 kreĢte yaklaĢık %50‟ye yakını Belediye Personelimiz, yani indirimli faydalanıyorlar. 

Bugün 1800 lira dıĢarıdan gelen vatandaĢ kreĢ ücreti ödüyor, 900 lira BüyükĢehir Belediyesi 

personeli ödüyor, iĢte 1300 lira civarında da bir rakamı da Ġlçe Belediyelerinin personelinin 

çocukları için ödüyorlar. ġimdi Eylül ayının kayıtları baĢlamıĢ, yeni fiyat da belirlenmiĢ. Yani 2750 

lira yeni fiyat belirlenmiĢ. ġimdi 2750 lira fiyat, belirlenen fiyat üzerinden aylık geliri 

hesapladığımızda aylık yani aylık geliri ve yıllık geliri hesapladığımızda bu yeni yapılacak kreĢin 

geliri yaklaĢık 35 buçuk ile 3800 lira arasında geliri olacak. Bunu nasıl hesapladık? Aynı Ģekilde 

1000 çocuğumuzdaki gibi oranladık, iĢte BüyükĢehir Belediyesi‟nden gelecek, Ġlçe 

Belediyelerinden gelecek ve dıĢarıdan gelecekleri ortalama maliyet çıkardık. Bakın bu binanın 

maliyetini iĢletme giderlerine hesapladığımızda, biz bu iĢi yapan pek çok yerle görüĢtük. Bu tip 

yerlerde maliyet topladığınız paranın %30‟u ila %40 arasında. ġimdi biz kaynak yokluğunda sürekli 

kaynak aktarıyoruz. Neye kaynak aktarıyoruz? Gerçekten kaynak kısıtlı, ihtiyaç sonsuz. ġimdi 

öncelikli ihtiyaçlarımız dururken, biz o kadar çok bölük pörçük Ģeye para harcıyoruz ki, 

harcadığımız para, dolayısıyla yaptığımız hiçbir iĢ görünmüyor, hiçbir büyük proje çözüme 

kavuĢmuyor. Yani güç merkezi ve öncelikleri doğru tayin edemiyoruz. Oysaki kredi alarak, burayı 

yapabilir ve 3-4 senelik geliri de buranın kredisini rahatlıkla ödeyebiliyor. Bizim anlatmak 

istediğimiz konu; iyi yönetildiğine inanmıyoruz, o yüzden “ret oyu” kullanıyoruz. Hâlbuki 1000 

çocuktan elde edilen gelirin, burayı finanse etmesi gerektiğini düĢünüyoruz. Bu nedenle itirazımız. 

Yoksa bizim yapılan iĢe itirazımız yok. Tabii ki doğru bir iĢ, bu iĢin yapılıĢ yöntemiyle ilgili itiraz 

ediyoruz, konu budur, teĢekkür ediyorum.  (3 dakika 45 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki teĢekkür ederim. Sayın KÖKKILINÇ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ben de Ģunu söylemek isterim esasında, burada sermaye artıĢına konu olan 

rakamın 9 milyon küsur lirası Ticaret Mahkemesi‟nin belirlemiĢ olduğu ayni sermaye zaten. Burada 

arkadaĢlarımızın itiraz ettiği, 5 milyon küsur liralık nakdi sermaye. Bu konuda içleri rahat olsun, 

çünkü 15 milyon lira sermaye arttırımı yapılmasına rağmen, yapılacak olan yatırımın maliyeti                            

19 milyon lira. Zaten ĠZELMAN kendi bütçesinden bu maliyete ilave yaparak karĢılayacak. 

Dolayısıyla herhangi bir Ģey yok, keyfilik yok burada. Bir de kamunun biliyorsunuz, kreĢ açmayla 

ilgili de yükümlülükleri var, Kamu Kurumlarında. Orada da bir Yönerge var, Yönetmelik var. 

Dolayısıyla kamu memurlarının vermiĢ olduğu ücretin daha üstünde ĠZELMAN Personeli ücret 

ödüyor. Hiçbir Ģekilde vatandaĢla kıyaslanma noktasında olunmaması lazım. Kamudaki memurla 
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kıyaslasınlar yani ĠZELMAN personeli de bu konuda destek sağlıyor, fedakârlık yapıyor. Buna da 

dikkati çekmek isterim, teĢekkür ederim. (1 dakika 4 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar baĢkaca bir görüĢ 

olmadığına göre… 1 no’lu Komisyon Raporunun Komisyonlardan geldiği Ģekilde kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir. Evet, oyçokluğu 

o Ģerhi de düĢelim, oyçokluğu var. 2 no‟lu Komisyon Raporu. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 2. maddede yine sermaye artıĢıyla ilgili bir konu, bu sefer ĠZBETON 

A.ġ‟nin, oyçokluğu ile uygun görülmüĢ, Komisyondan geldiği Ģekliyle… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun Hakan Bey. 

HAKAN YILDIZ: Sayın Komisyon Üyemiz Fikret Bey yine söz talep ediyor. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Fikret Bey buyurun. 

FĠKRET MISIRLI: BaĢkan‟ım kusura bakma ben o Komisyonda görev aldığım için hep böyle 

itiraz eden durumuna geçmek istemiyorum. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bulunduğunuz Komisyon gereği, böyle oluyor ne yapalım, 

buyurun.  

FĠKRET MISIRLI: Tamam. ġimdi Ģöyle yaklaĢık 152 milyon lira iĢte bizim ĠZBETON‟un bu 

sermaye arttırımından borçlu olduğu, sermaye arttırımı sebebiyle Ģirketlere para aktarılacak. 

Bunların içerisinde baktığımızda yaklaĢık 40 milyon lirası Metro A.ġ‟ye, 36 milyon lirası da 

ĠZDOĞA A.ġ‟ye, ki ĠZDOĞA A.ġ‟yi hep burada hep beraber oyladık. Bizim belediye 

çalıĢanlarımıza bir konut yapacak diye. ġimdi ĠZBETON‟un genel mali durumunun içerisine 

baktığımızda, ki birtakım taahhütlerini gerek bu ihalelerde, sonrasındaki müteahhitlere 

gerçekleĢtirme ve ödemeleriyle ilgili birtakım sıkıntılar çok basında da yer aldı, Özgür 

BaĢkan‟ımızda bunu çok dile getirdi ve ĠZBETON‟a genel anlamda baktığında da, hizmetlerinin ne 

kadar sağlıklı olduğu ve ne kadar kamuya da hizmet yönünden faydalandığı ve memnuniyet 

yönünden çok ciddi sıkıntılar var. Burada hep beraber, iĢte altyapı ve yollarla ilgili sıkıntıları 

görüyoruz. ġimdi buradan hareketle baktığımızda ĠZBETON zaten kendi deliğini tıkayamazken, 

kalkıp bu Ģirketlere bu kadar ortak olup, ki SayıĢtay‟ın Raporlarında da bu yer aldı. Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi‟nin ana iĢlerinin dıĢındaki tali iĢler yaparken, Ģirketlerin zararlarının 

yaklaĢık 3,5-4 milyar liralara ulaĢtığı bu SayıĢtay Raporlarında da ortaya çıktı ve Ģimdi ĠZBETON 

asli görevini yaparken kalkıp bu Ģirketlerin sermaye arttırımı yapıyor olması, muhtemeldir ki, onun 

daha sonraki yapacak olduğu hizmetlerinde aksamalara neden olacaktır. Yani bu bizim BüyükĢehir 

Belediyesi‟nin kalkıp, bu kadar Ģirket yapılanmasının içine gidip, ki Belediyelerin asli görevi 

altyapı ve ulaĢımdır, bunun dıĢındaki Ģirketler tamamen tali Ģirketlerdir ve buradan tabii ki kâr elde 

etmesi beklenmiyor ama zarar da etmesin. YapmıĢ olduğu zararla da kamu zararına dönüĢüyorsa, 

mutlaka sonucunda bu hizmet kalitemizi etkiliyor. Dolayısıyla biz burada ĠZBETON‟un, her ne 

kadar burada BüyükĢehir Belediyesi‟nin ihalelerine girip, bu ihaleleri alıp sonra da bunu taĢeronlara 

ihale ettiği noktalarda, asli görevinin içersinde yani kalkıp bunu kendisi yapacağına, alt taĢeronlara 

bölerken aslında çok ciddi bir zarar içersinde. Yani bunu herhangi bir Ģirket gelip, Belediyenin o 

iĢine talip olsa, belki de Ģirket ne kadar kırım yaptıysa o kadar zarar edecek veya para kazanacak. 

Ama ĠZBETON bunları sübvanse ederek, bu Ģirketlerin para kazandıklarını söylemek doğru olmaz. 

Ancak BüyükĢehir Belediyesi‟nin bu ihalelerinde ana rol oynayarak, kalkıp bunları bölerek aslında 

ĠZBETON zarar ediyor. Yani bununla ilgili de hizmet kalitesinde, yatırımlarında ve Ġzmir‟e 

yansıması noktalarında ciddi sıkıntı var. Üstüne üstük ĠZBETON bana göre zarar ediyor. Her ne 

kadar 2021 yılı o gün için sanki 2 milyon lira bir kârmıĢ gibi de görünse, tamamen fiktif iĢlem.                    

Bu Ģirketlerin bilançolarında sen faturayı kestirme, ikinci sene hakediĢlerini 1 sene sonraya 

aktarırsan bu bir kâr gibi de görünebilir. Dolayısıyla buradaki çekincelerimiz ve biz AK Parti Grubu 

ve Ġttifak ortağımızla Ģirketlerimizi çok fazla bilemediğimiz için, bu noktada oyçokluğu yaptık,  

teĢekkür ederiz. (3 dakika 15 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Sayın… Plan ve Bütçe Komisyonu adına 

Bülent Bey, buyurun. Buyurun Bülent Bey. 

BÜLENT KÖKLÜ: ġimdi Değerli BaĢkan‟ım konu sürekli ĠZBETON ya da ĠZBETON gibi diğer 

Ģirketlerimizin sermaye arttırımına geliyor. Sürekli sermaye artırımlarında ĠZBETON eleĢtiriliyor 

ve diğer Ģirketler eleĢtiriliyor. Neden sürekli sermaye arttırımına gidiliyoruz? Devlet niye sürekli 

vergilere zam yapıyor? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 
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sözler.) Bakarım, size de bakayım da. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bülent Bey buyurun.  

BÜLENT KÖKLÜ: Yani ortada bir gerçek var. Evet 121 milyon 356 bin lira ĠZBETON, bu 

arttırmıĢ olacağı 150 milyon TL‟lik sermayeyi, sermaye borcu olarak bahsedildiği gibi diğer 

Ģirketlere aktaracak, yaklaĢık yıllıkta 10 milyon TL‟lik bir ecrimisil ödemesi var. Yılın sonuna kadar 

Ģu anda neyi tahmin edeceğimiz belli değil. ġirketler önlerini görerek hesap yapamıyorlar.                            

20 milyon lirada olacak, ileride kaynaklanacak sermaye arttırımları için de para ayırmıĢ, dolayısıyla 

bu 150 milyon lira bütçeyi burada kullanacak. Ama biz biraz ülkenin gerçeklerine bakalım.                         

ġu yaĢadığımız Meclis‟te birlikte karar aldık geçtiğimiz Kasım ayında. Yani bu ülkede 8 lira Dolar 

olur mu? 12 lira Dolar olur mu? 18 lira olur mu? Denildiği bu Meclis‟te de bu konuĢmaları birçok 

kiĢi de benim gibi zikretti. BüyükĢehir Belediyemiz Merkez Bankası‟nın 2021 yılı kur tahminini 

düzeltilmiĢ Ģekliyle 9 lira 78 kuruĢ ilan ettiğinde, biz, Devlet‟in verilerine ve istatistiklerine 

güvenerek 10,50-TL‟yle Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟yle bütçe yaptık. Daha bütçe oylamalarında 

Kasım ayında 13 lira olmuĢtu. Ġleriye bakarak bir hesap yapacaksak, ileriye bakarak hesap 

yapacağımız Devlet‟in verilerinin bize net veriler olması gerekir ki, sürekli sermaye artıĢlarına 

girmeyelim. Belediyeler gelirlerini istedikleri gibi arttıramıyorlar, biliyorsunuz kanunla gelir 

arttırabilirler. ġimdi Devlet‟in gelirini arttırmak için her Ģey çok kolay, kararname çıkartır, bir usul 

değiĢikliği yapar, ki Mayıs Ayı sonu itibarıyla 133 milyar fazla verdi Türkiye‟nin bütçesi ilk defa, 

Hazine. Ve kaynak ne? Tamamıyla vergi. Ama aynı zamanda ihracat rekorları kırarken, evet çok 

güzel bir Ģey, bu ülke 43,8 milyar Dolar açık verdi. Yani 133 milyar fazla verdiniz, açık verdiniz. 

Devlet de demek ki toparlayamıyor birtakım Ģeyleri. Umarım güzel günleri hep birlikte göreceğiz. 

Bir tahminler yapıyoruz. Akaryakıt yıllardan beri, 6 aydan beri, 7 aydan beri konuĢuluyor. 

Dünyadaki en ucuz akaryakıtı Türkiye veriyormuĢ. Nasıl veriyor Türkiye? ġu an 28 lirayı Euro‟ya 

çevirirseniz, Almanya‟nın altındasınız, ucuz veriyorsunuz gayet doğru. Ama 2008 yılında da 

dünyada global bir kriz oldu ve akaryakıt 165 Dolar‟a çıktı. Türkiye‟de pompa fiyatını hatırlatayım 

sizlere 3 lira 21 kuruĢ. Pandemi‟nin ortalarına doğru 2020 yılı sonu, 2021 baĢlarında 24 Dolar‟a 

düĢtü. Neden 7 lira 60 kuruĢtu benzin? Bugün neden 29 lira? Siz üretim maliyetlerini arttırırsanız, 

üretenler, hizmet veren Belediye gibi bizim kuruluĢlarımız her gün hesap yapsa da “Buraya 

geçmez” diyen fiyatlarla bütçe yaptığında mutlaka bir noktaya gelip sıkıĢacak. Demek ki bizim 

ileriye yönelik, daha ciddi Ģeyleri konuĢmamız lazım. EleĢtiri yapacaksak, herkes sabah cebindeki 

parayla akĢam eve geldiğinde aynı parayı görüyorsa, o zaman hiç eleĢtiri yapmayalım ve 

“ĠZBETON da hiçbir Ģey yapmıyormuĢ.”demeyelim. Bu yolları, sathi kaplamaları, agrega imalatını, 

yapı inĢaatlarını, Belediyemizin birçok iĢini yapmakta ve bu kente hizmet getirmekte. “Öyle 

faturayı kesmemekle, kârı az gösteriyorsun, çok gösteriyorsun.” Bu çok… Gerçekten anlamsız ve 

kadersiz bir ifadeydi. Denetlenmiyor mu? SayıĢtay bunları denetlemiyor mu? Artık Ģu Ģirketlerimizi 

yönetenleri, Ģirketlerimizi gelin birlikte kararlar verelim. Böyle sürekli alttan alttan vurmakla bir 

yere varamayız. “Bir kalem oyunu yapmak” demek hiç hoĢ bir ifade değil. TeĢekkür ederim, iyi 

akĢamlar.  (4 dakika 26 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Sayın HIZAL buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Kıymetli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım hepinizi saygıyla 

selamlıyorum, çok vaktinizi de almak istemiyorum. Biliyorum Genel BaĢkanınız Ġzmir‟de, bir 

programa katılmak niyetindesiniz. ġimdi tabii biz hiçbir zaman alttan alttan vurmayız. Hep açık 

açık ve yukarıdan ifadelerimizi dile getiririz. ĠZBETON Ġzmir‟in önemli Ģirketlerinden biri idi, 

Ġzmir‟in kıymetli ve değerli Ģirketlerinden biri idi. Ne zamana kadar? 3 yıl öncesine kadar.                     

Çünkü ĠZBETON Ġzmir‟in bütün altyapı hizmetlerinin ana lokomotif görevini üstlenen bir Ģirketti. 

Ama maalesef son 3 yıldır, ĠZBETON yönetim anlayıĢındaki birtakım aksaklıklardan ötürü bugün 

Ġzmir‟de ciddi sorunların yaĢanmasına sebebiyet veriyor. ġimdi ArkadaĢlar, Sayın BaĢkan, Ġzmir‟de 

son zamanlarda birtakım kronik sorunlar üzerinden Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟ni yönetenlerin 

yeni alıĢkanlıklarını görüyoruz, yeni söylemlerini görüyoruz. VatandaĢ, Ġzmirli ve bizler bu 

Ġzmirlilerin sözcüleri olarak diyoruz ki; “Ġzmir‟de yol problemi var, mevcut yollarla ilgili sorun var. 

Koku problemi var, Ġzmir kokuyor.” diyoruz.  Ama Ġzmir‟i yönetenler “Hayır efendim, böyle bir 

sorun yok. Asla kabul etmiyoruz.” Ama bir müddet sonra çıkıyor, aynı yönetenler “Evet, bu sorunu 

biz de fark ettik, bu sorunu Ģu tarihte ortadan kaldıracağız.” Evet, koku sorununu fark ettik ama 

koku sorunu 2000 yılı öncesinden gelen bir sorun.” gibi konuyu farklı noktalara taĢıyor. ġimdi 
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ĠZBETON‟un en temel görevi ne? ĠZBETON‟un en temel görevi; Ġzmir mevcut yollarının                        

bakım-onarımı yapmak. Ġzmir‟de mevcut yollarla ilgili… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Sermaye arttırımına geleceğim arkadaĢlar. 

Sermaye neden arttırılır? Onu anlatıyorum. Ġzmir‟de, Ġzmir‟de mevcut yollarla ilgili bir sorun var 

mı? Var. Burada hangi Meclis Üyesi itiraz edebilir? Ġtiraz edemez. Ġtiraz ederse buyursun gidelim, o 

yolları birlikte görelim, oradaki vatandaĢların görüĢlerini birlikte alalım. Bunu kim kabul ediyor? 

Bunu Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin baĢında olan Sayın Tunç SOYER de kabul ediyor.                                

Ve diyor ki; “Biz Ģu kadar hat yapıyoruz, yağmur suyu hattı yapıyoruz.” O da yeni çıktı gerçi, yeni 

bir mazeret esasında. “Kazdık, kapatamadık, Eylül ayında hepsini bitireceğiz.” Demek ki sorun 

gerçek, demek ki sorun gerçek, demek ki sorun gerçek arkadaĢlar. ġimdi bir sermaye arttırımı neden 

yapılır? Bir Ģirket sermaye artırımını neden yapar? ĠĢ yapmak için yapar değil mi? ĠĢ yapmak için. 

Herhangi bir Anonim ġirketi, Limited ġirketi Ticaret Kanununa tabii bir Ģirket, “Ben sermaye 

arttırımına gidiyorum” derse, iĢini büyütmüĢtür, yeni iĢler yapar, ekonomik koĢullardan dolayı yeni 

sermaye ihtiyacı duyar, o parayı alır, o sermayeyi alır ve iĢ yapar. ĠĢte sorun esasında burada. 

ĠZBETON kocaman bir kara delik oldu arkadaĢlar, kocaman bir kara delik. Siz ne kadar sermaye 

arttırımı yaparsanız yapın, ĠZBETON‟a ne kadar sermaye aktarımı yaparsanız yapın, kara delikte 

buharlaĢıp gidiyor. ĠZBETON zarar ediyor, ĠZBETON‟un baĢındaki liyakatsiz yöneticiler nedeniyle 

zarar ediyor, ĠZBETON zarar ediyor. Bugün ĠZBETON bir Ģirket olarak kapısına kilit vursa, ben 

artık iĢ yapmıyorum dese, Belediye ġirketi olmasa, bir Ticaret Kanununa tabii bir Ģirket olarak kilit 

vursa, ne kadar piyasaya ödemesi gerekiyor. Az önce Fikret Bey bahsetti, hakediĢleri 

yapmıyorsunuz. Sadece o hakediĢlerden dolayı ödemeniz gereken rakam bugün 200 milyon TL,        

200 milyon TL. Bu hakediĢleri yaptığınızda 200 milyon TL içerdesiniz. Bunun yanında, burada bir 

tartıĢma konusu çıkmıĢtı ve benim hakkımda da bir suç duyurusunda bulunulmuĢtu.                            

“Bürolarda görüĢmeler yapılıyor.” demiĢtim. Ne demiĢtim? “Siz borcunuzu zamanında 

ödemezseniz, borcunuza bile isteye itiraz ederseniz, bu kamunun parasını %20 tazminat olarak 

ödemek zorunda kalırsınız, vekâlet ücretleri ödemek zorunda kalırsınız.” demiĢtim. ġu anda 

ĠZBETON hakediĢleri yapmayarak, aleyhinde açılmıĢ icra takiplerine bile isteye itiraz ederek, bile 

isteye itiraz ederek hem tazminat ödemek zorunda kalıyor, hem de dava vekâlet ücretleri ve 

masraflarını ödemek zorunda kalıyor. ġimdi Kıymetli ArkadaĢlar ĠZBETON asli görevlerini yerine 

getirmiyor iken, biz de iyi niyetli olarak, Ġzmir‟de bir kentsel dönüĢüm sorununu ortadan kaldırmak 

için, burada “oybirliğiyle” ĠZBETON‟a Örnekköy‟de kentsel dönüĢüm inĢaatlarını yapması için bir 

yetki verdik. Sonrasındaki oybirliğiyle verilmedi. Çünkü onun gerekçelerini anlattık. Az önce 

Bülent Bey ülkedeki genel ekonomik sorunlarla alakalı bir açıklama yaptı. Evet, Bülent Bey, tüm 

dünyada global sistemde yaĢanan krizden maalesef ülkemiz de etkilendi, hayat pahalılığıyla alakalı 

ben de burada vatandaĢımızın yaĢadığı sorunları görüyorum ve bunların çözümü için çaba 

verdiğimizi söylüyorum. Bunu bütün samimiyetimle söylüyorum. Ama ĠZBETON, kendisinin para 

kazanabileceği bir sistemi baĢkalarına devrediyor arkadaĢlar. Biz kentsel dönüĢüm için yetki verdik, 

“Bunun müteahhitti sen ol.” dedik, “Bu iĢi sen yap.” dedik. Ama bizim bilmediğimiz, kimlerin 

içinde olduğunu görmediğimiz, bize sözleĢmelerini hâlâ göndermediğiniz birtakım kooperatiflere ve 

müteahhitlere bu iĢ ihalesiz verildi. Oradan bir kâr edilecek mi? Edilecek. Kim edecek bu kârı? 

ĠZBETON mu? Hayır. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi mi? Hayır. Binlerce konut yapılacak arkadaĢlar. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) VatandaĢ falan 

değil, vatandaĢ falan değil arkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hiç, hiç hiç öyle, hiç öyle meseleyi ajite edip 

vatandaĢ falan demeyin bana. Binlerce binlerce konut yapılacak. Kim yapacak bunu? Hangi 

müteahhit yapacak? Ben bilmiyorum. Bilen var mı? Siz biliyor musunuz Sayın BaĢkan? 

Bilmiyorsunuz. Hiçbirimiz bilmiyoruz. Bu yetkiyi biz verdik. Dedik ki, “Ey ĠZBETON sen bunu 

yapacaksın ve geleceksin bana da bunu yaptığına dair anlatacaksın.” Kimin parasıyla yapacaksın? 

Ġzmirlilerin parasıyla yapacaksın. Kimin bütçesiyle yapacaksın? Kendi bütçenle yapacaksın. Neden 

yapamıyor?  Çünkü kasa tam takır. Kasa tam takır olduğu için, kendilerince dâhiyane bir çözüm 

buldular. NeymiĢ çözüm? Bir kooperatif kuralım, bu kooperatife devredelim. Bu kooperatif üyeleri 

kim? Biri Ankara‟dan gelmiĢ, biri Ġstanbul‟dan gelmiĢ, biri kafeteryacı, biri bilmem ne. Üyeler kim? 

Bilmiyoruz. Peki bu kooperatif, iĢi kime vermiĢ? Onu da bilmiyoruz. Bu iĢten ne kadar rant elde 

edilecek? Ne kadar kâr var? Onu hiç bilmiyoruz. 10 milyar civarında öyle değil mi toplamda. 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: 10 milyar civarında. ġimdi, ben tahmin ediyorum, yapılacak iĢten dolayı. ġimdi 

ĠZBETON‟un elinde böyle bir iĢ var. Bunu yapmıyor, iĢi yapamıyor daha doğrusu, haydi iyi niyetli 

diyelim, yapamıyor diyelim. Bunu baĢka bir yere paslıyor, sonra da geliyor;  “Biz 150 milyon TL 

sermaye arttırımı yapacağız.” Biz 150 milyon TL sermaye arttırımı yapacağız. Ne yapacaksınız bu 

sermaye arttırımıyla? Yol yapacağız, asfalt yapacağız. 3 yılda ne yaptınız? Hiç. Kocaman bir sıfır, 

kocaman bir sıfır arkadaĢlar. ĠZBETON Genel Müdürü ne yapıyor? Kahvecilik yapıyor. ĠZBETON 

Genel Müdürü ne yapıyor? Elinde telefonla reklam ajansı yöneticisi gibi çalıĢıyor, Ġzmir‟le 

dertlenmiyor arkadaĢlar. Sorun bu, Ġzmir‟le dertlenmezseniz, Ġzmir‟in sorunlarını görmezseniz 

sadece soyut ifadelerle “ġuralar kazıldı, buralar kazıldı, koordinasyon problemini var, bu 

koordinasyon problemini çözeceğiz, eylül ayında bitireceğiz.” derseniz. Tunç Bey‟in                                       

“3 yılda körfezde yüzeceğim.” hikâyesi gibi olur arkadaĢlar. Eylül ayında bu sorun çözülmeyecek, 

Eylül ayında bu sorun çözülmeyecek. O yüzden de bu 150 milyonda kocaman bir kara deliğe atılan, 

kocaman bir sermaye oluyor arkadaĢlar. Ġzmirlilerin parası ĠZBETON‟un içinde buhar olup gidiyor, 

hepinize saygılar sunuyorum. (10 dakika 21 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim Sayın HIZAL. Buyurun Sayın AYDIN. 

Değerli ArkadaĢlar dinleyelim, buyurun. 

MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan, Saygıdeğer Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla selamlıyorum. Özgür 

Bey‟in süresine baktım da ben de ona göre kendimi ayarlamaya çalıĢıyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Yok tabii, buyurun, buyurun, yok buyurun buyurun Murat Bey 

buyurun. Süreye gerek yok Murat Bey. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MURAT AYDIN: 11 dakika konuĢmuĢsunuz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Murat Bey buyurun, süreyle iĢimiz yok.  

MURAT AYDIN: ġimdi tabii Özgür Bey‟in bu Karadeniz tarzıyla yüksek tonda konuĢarak 

dertlerini anlatma alıĢkanlığına ben hâlâ alıĢamadım. Bir meseleyi bağırmadan da çağırmadan da 

yüksek ses tonuyla konuĢmadan da konuĢulabileceğine ben hayatım boyunca inandım, hâlâ da 

inanıyorum ve onu yapmaya çalıĢacağım. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Heyecansız biriyim demek ki. Siz heyecan 

içerisinde ve belagatı bağırmakla karıĢtırmaya devam edin, sorun yok, bu da benim tarzım.       

ĠZBETON hâlâ çok kıymetli bir Ģirket, hâlâ bu Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin en önemli Ģirketi 

ve hâlâ ĠZBETON Ġzmir‟in birçok sorunu için yatırım yapıyor. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

Yönetimi‟nin, Cumhuriyet Halk Partisi Grubu‟nun ve Cumhuriyet Halk Partisi‟nin genel olarak 

tarzında gerçekleri ve sorunları inkâr etmek gibi bir anlayıĢ yoktur. Bu Ģimdilerde neoliberal 

sağcıların söylediği “post truth” dedikleri gerçek ötesi anlayıĢ, gerçekleri çarpıtarak siyaset yapma 

anlayıĢı da bizim anlayıĢımız değildir. Biz meseleyi görür, tartıĢır ve sorunu çözmeye çalıĢırız.  

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin Faaliyet Raporuna bakarsanız ve stratejik planındaki beĢ yıllık 

planına bakarsanız bile, bu Ģehirde ne kadar çok Ģeyin daha yapılması gerektiğini, hâlâ ne kadar çok 

eksiğimiz olduğunu bizim söylediğimizi görürsünüz. Zaten o yüzden yönetimdeyiz. Yani bu Ģehir 

için daha iyi Ģeyler yapılması gerektiğine inandığımız için yönetimdeyiz ve o yüzden Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi‟nin Kesin Hesaplarını ve Faaliyet Raporlarında %35‟le %42 arasında 

yatırımların yapıldığını o yüzden görürsünüz. Herhalde bu yatırımları Ģan olsun diye yapmıyoruz ve 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi bu yaptığı yatırımları baĢkasının parasından yapıp, baĢkasına ödeten 

bir anlayıĢ içerisinde de iĢ yapmıyor. Kendisinin öz sermayesinden bu halktan toplanan vergilerden 

aldığı parayla yapıyor. O yüzden de kullanılan, halkın kullanımına sunulmuĢ her hizmet için halktan 

ayrıca ödeme garantili iĢler de yapmıyor. Aramızdaki farkı belirleyelim o yüzden. O yüzden biz her 

zaman eksiği giderme çabasındayız. Sayın Grup BaĢkanvekili doğru, doğru söyledi. ġirketler niye 

sermaye arttırır? Çünkü Ģirketler büyümek için sermaye arttırır, daha iyi yatırımlar yapmak için 

arttırır. Peki bugün böyle mi Türkiye‟de Ģirketlerin durumu? ġirketlerin sermayesini yutan, 

ekonomiyi batırmıĢ, Türk Lirası‟nın daha fazla ineceği yer yok denilen yerin de altına indirmiĢ ve 

bütün bunlara rağmen hâlâ gerçeklikten kopmuĢ, sanki baĢka bir yerde yaĢıyormuĢ gibi konuĢan bir 

siyasi iktidara muhatap Ġzmir halkı ve Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi. O yüzden Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi‟nin iĢtirakleri olan Ģirketler de, bu ekonomiyi batırmıĢ olan siyasi anlayıĢ yüzünden yok 

olan, kara delikler içerisinde yutulmuĢ sermayesini toparlamaya çalıĢıyor. Bugün bu bütün Ģirketler 
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için geçerli. Bakın Ģirketlerin geçen yılki bilançolarındaki karĢılıklara, bu yılkine bakın. Bu Ģirketler 

geçen yıl bütçelerini hazırlarken tahmin ettikleri Türk Lirası döviz kurlarının, girdi maliyetlerinin 

nerede olduğuna bakın. ġimdi Sayın HIZAL zaman zaman bize söyler; “Bahane Belediyeciliği” 

diye. Vallahi anladığım kadarıyla kendileri de “Bahane Hükümetçiliği” diye yeni bir model 

uydurdular. Çünkü görüyorum ki, bu ekonomik krizle ilgili ne kötü gidiyorsa; efendim dünya böyle, 

her yer böyle. Oysa biz enflasyonda üçüncü sıradayız Ģu an. Her yer böyle, savaĢ var. Peki, iyi bir 

Ģey olduğunda Hükümetimiz yaptı. Bu neye benziyor biliyor musunuz? 10 aldığında kendi aldığını 

söyleyen, 3 alıp sınıfta kaldığında da notu hocanın verdiğini söyleyen tembel öğrenci anlayıĢıdır bu. 

Bahane Hükümetçiliğinden vazgeçin. Bu ülkenin Ģirketlerini, bu ülkenin mal varlığını, değerlerini 

batırmıĢ bir Hükümetin yerel temsilcileri olarak, birazcık olsun dilinizi ısırarak konuĢun, birazcık 

olsun.  Herhalde “Bile isteye itiraz ederek icra takiplerini yavaĢlatıp, bunun sonunda da %20 inkâr 

tazminatı ödüyorlar.” dediklerine göre ellerinde bir sayı vardır. Kaç tane icra takibine muhatap 

olduk, bunun kaçına haksız olduğumuzu bile bile itiraz ettik? Herhalde bir sayıları vardır, öyle 

olmasa herhalde bunu kendisi burada söylemez. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Tamam öyle söylersiniz o zaman, birkaç 

tanesine dersiniz. Hepsine dediğiniz zaman… ġimdi Sayın HIZAL da benim gibi bir hukukçu,  

hukukçu bakımından… Bir hukukçu için en temel Ģey, kelimeleri doğru kullanmaktır, kavramları 

doğru kullanmaktır. ġimdi hiçbir Ģey yapmıyorsunuz demekle, yeterince Ģey yapmıyorsunuz 

demenin arasındaki dağlar kadar fark olduğunu bilir. Peki bilip de niye bilmezden gelir? Niye 

tecahülüarif sanatına giderler? Çünkü siyaseti bunun üzerinden yapmak gibi bir alıĢkanlıkları var. 

Bilmezden gelerek, efendim ekonomik krizi baĢkalarına bağlayarak… Peki biz burada ESHOT‟un 

mali durumunu konuĢurken, ĠZSU‟nun mali durumunu konuĢurken, girdi maliyetlerini 

konuĢtuğumuz zaman bize niye “Bahane Belediyeciliği yapıyorsunuz” dediler? ġimdi Ukraynayla 

Rusya arasında savaĢ oluyor, enflasyon bizde artıyor. Biz savaĢın tarafı değiliz. Avrupa‟daki 

ortalamalar belli, bakın Amerikan Merkez Bankası FED bugün rekor düzeyde faiz arttırdı ama 

bizim enflasyon sebep, faiz sonuç gibi bir tuhaf ekonomi anlayıĢımız var. ġimdi bütün bunları 

Ģirketlerin sermaye arttırmak zorunda kalmasına yol açan bütün bu tabloyu görmezden gelip, hiçbir 

Ģey olmuyormuĢ gibi bu memlekette her Ģey güllük gülistanlıkmıĢ da Ģirketlerin sermayelerini yutan 

kara deliklerin kim olduğu görmüyormuĢ gibi davranmak herhalde bize yakıĢmaz, herhalde bunu da 

Ġzmir halkı yutmaz, teĢekkür ederim. (6 dakika 40 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Değerli Meclis Üyeleri… Buyurun 

YILDIZ, Sayın YILDIZ buyurun.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, biz tabii 3. yılımızı artık bu Meclis‟te tamamladık, 4. yıl 

maratonumuza girdik. 2022 yılı bütçemizi yaptık. ġöyle ben bir kabaca baktım. Biz geçen sene 

2021 yılında 8 milyar 95 milyon bir bütçe yaparken, bu yıl 12,5 milyar bütçe yapmıĢız.                          

Hiç rakam artıĢları, bütçe artıĢları geldiğimiz noktalara bakmıyoruz. Yani… Ama tabii sistematik 

olarak Sayın AYDIN dedi ki; “Bahane siyasetini bırakın, bu Merkezi Hükümet de bahane buluyor.” 

Adalet ve Kalkınma Partisi iktidara geldiği günden bugüne, girdiği tüm seçimlerde kazanarak                                

1. parti çıkmıĢ bir siyasi hareket olarak hizmet dıĢında hiçbir siyaset anlayıĢı olmadı. Bizim de 

maalesef… Tabii Cumhuriyet Halk Partisi bu anlamda biraz Ģanslı, Ģöyle Ģanslı; çünkü biz hizmet 

üreten bir iktidarın Ġzmir‟de muhalefeti olunca, bizim muhalefetimiz onların genel… Ankara‟da 

yaptıkları gibi her Ģeye “hayır” diyelim, ortaya konulan tüm hizmetleri reddedelim muhalefeti 

olmayacağı için, algı muhalefeti de olmayacağı için, bizim muhalefet anlayıĢımız da hizmet 

anlayıĢına dayalı muhalefet anlayıĢıdır. ġimdi Sayın Komisyon Üyelerimiz açıklamalar yaptı. Sayın 

Grup BaĢkanvekilimiz sorular yöneltti. ġimdi ben çok dikkatlice karĢı taraftaki Meclis Üyelerimizin 

konuĢmalarını dinledim. Tabii alıĢtık, her yıl bütçe konuĢmalarında, genel ekonomik koĢullarla arta 

arta bir bahane ürettiğinizi biliyoruz. Biz bunları bir kenara koyduk. Neden? Çünkü 8 milyarlık 

bütçe 12,5 milyar lira olmuĢ. Biz dedik ki; ĠZBETON, ĠZBETON her yıl sermaye arttırımı yapıyor, 

haydi bu sene bahsettiğiniz gerekçelerle yaptı diyelim Bülent Bey. Geçen sene niye yaptı? Ondan 

önceki sene niye yaptı? Ve ortaya koyduğu hizmetler her yıl niye düĢüyor? Biz ĠZBETON‟a, bakın 

ĠZBETON‟a bu kentin kanayan yarası olan kentsel dönüĢüm beceriksizliğini, çok altını, net 

çiziyorum çözsün diye bu Meclis‟te Sayın AYDIN‟ın temsil ettiği partisinin Ankara‟da 

göstermediği bir anlayıĢı biz Ġzmir‟de gösterdik ve oybirliği yaptık, destek verdik, hep beraber 

destek verdik. Ve dedik ki vatandaĢ mağdur oldu. VatandaĢ isyan bayrağını açtı. Gelin Kentsel 
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DönüĢümü ĠZBETON aracılığıyla yapalım. Peki, bu ĠZBETON bu yetkiyi nasıl kullandı Sayın 

AYDIN? Neye dayanarak kullandı biliyor musunuz? Sizin partinizin öcü dediği, Rant Yasası 

dediği, uzak durduğunuz 6306 sayılı Kanunun ilgili maddesinden faydalanarak aldı. Siz bir 

hukukçusunuz biz eğer bahane üreten bir anlayıĢ ya da kelimelerinizin arkasına sakladığınız yargı 

hareketleriyle hareket eden bir anlayıĢ olsaydık, o maddeyi bile kullanarak geçmeniz yine Yasalara 

aykırıydı ama tek bir dava açmadık ve destek verdik ve Ankara‟da da bürokrasiye döndük dedik ki 

ilgili Bürokratlara; “Bu maddeyi kullanmak istiyoruz.” dediler ki; o Yasa… “Siz riskli alan ilan 

etmediğiniz için 6306 kapsamında faydalanamazsınız.” dedi. Dedik ki biz; “ĠĢ yürüsün iĢ, iĢ 

yürüsün, vatandaĢın mağduriyeti çözülsün.” dedik, oybirliği yaptık. ġimdi insanın karnesi iĢidir, 

emeğidir, ortaya koyduğu samimiyetidir. ġimdi o yüzden bizim Allah‟a çok Ģükür 2023 seçimlerine 

gideceğiz. Doğruyu da yanlıĢı da nasıl 20 yıldır vatandaĢımız takdir ettiyse sandıkta görürüz, 

mesele değil. Adalet ve Kalkınma Partisi bundan bugüne kadar çekinmediği gibi, hiçbir zaman da 

çekinmeyecektir. Tüm mensupları, en ufak ilçesinden Ankara‟daki temsilcilerine kadar hizmet 

siyaseti dıĢında bir siyaset anlayıĢı yapmamıĢtır ve maalesef, maalesef diyorum çünkü bu hastalık 

bizim ruhumuza iĢlediği için, bizim muhalefetimizde de sizin muhalefet anlayıĢınız yoktur, hizmete 

dayalı bir muhalefet anlayıĢı vardır, doğruları söylemek gibi bir muhalefet anlayıĢı vardır. Biz bu 

soruyu soruyoruz. “Yetki verdiğimiz ĠZBETON, anlaĢma yaptığı, hülle yoluyla anlaĢma yaptığı 

kooperatiflerle, yaptığı sözleĢme daha hâlâ niye bu Meclis‟e bildirilmedi?” diye soruyoruz, sorma 

hakkımız. Ben Sayın AYDIN‟dan bunun cevabını bekliyorum, biraz önce söyledi ben bu cevabı 

bekliyorum. Yani Yasalarla, Kanunlarla, yetkilerle ve devrettiğimiz Ģirketimiz hangi koĢullarla bu 

anlaĢmayı imzaladı, bir. Ġki; bu kooperatiflerin Yönetim Kurulları BaĢkanları bu iĢ yeterliliğine 

sahipler mi? Üç; bu kooperatiflerimiz bu inĢaatları yapabilme yetkilerine sahip bir müteahhitlik 

belgesine sahipler mi? Dört; buradaki mallar, tapular BüyükĢehir‟e aitken, yarın doğabilecek bir 

problemin çözümünü nasıl yapacaklar? Bunu sormayacak mıyız? Teminat mektupları var mı? 

Sormayacak mıyız? Yarın yeni bir geçmiĢ yılların, seksenli yılların ortaya çıkmıĢ konut mağdurları 

gibi Ġzmir‟de konut mağdurları mı oluĢturacağız? ĠĢte biz bunu sorduğumuz zaman lütfen, bunun 

cevabını verin Sayın AYDIN. Bırakın ekonomik koĢulları ve diğerlerini, bunu gider konuĢursunuz, 

biz bunun cevabını da veririz, hiçbir sıkıntı yok. Global dünyanın nereye gittiğine baktığımız gibi, 

biz bu ülkeyi, biz bu ülkeyi milyarlarca Dolar borçtan alıp IMF‟ye borcunu ödemiĢ, bu ülkeyi 

büyütmüĢ, sizin ufkunuzun da, hayalinizin varamayacağı kadar yatırımlar yapmıĢ bir iktidarın 

mensubu olmaktan Ģeref duyarız, gurur duyarız ama siz bu Grubun kıymetini bilin de sorularımızı 

cevaplayın, teĢekkür ederim. (5 dakika 42 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Sayın KÖKKILINÇ, buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan, tabii yine konu geldi siyasete dayandı. Bugün ülkenin 

gelmiĢ olduğu durum çok açık ve net. Hani yakıt bedellerinden, enerji bedellerine kadar ne yazık ki 

enflasyonun gelmiĢ olduğu nokta bizi 20 yıl öncesine geri götürdü. Dolayısıyla arkadaĢımızın,                   

AK Parti Grup Sözcüsü ArkadaĢımızın söylediği gibi bu bir iĢ bilirlik değil, ne yazık ki iĢ bilmezlik 

olarak karĢımıza çıktı, hani kendisine yanıt olarak bunu söylemek isterim siyaseten ve önümüzdeki 

seçimlerde de halk zaten gereken Ģekilde mutlaka kullanmıĢ olduğu oylarıyla tercihini 

gerçekleĢtirecek ve ölçecek bugünkü iktidarı. Ben ĠZBETON noktasında bir konuya açıklık 

getirmek isterim. ġimdi Kooperatifler Kanunu dediğimiz bir düzenleme var, bir yasal mevzuat var. 

5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanunu var ve 5393 sayılı yine Belediye Kanunu var. Birisi 

BüyükĢehir, birisi Belediye Kanunu, ikisi birlikte kullanılıyor. Biz, evet oybirliği ile ĠZBETON 

Ģirketimize Kentsel DönüĢümle ilgili çalıĢma yapmak üzere hep birlikte yetki verdik. Kooperatifler 

Kanununun 9. maddesinde Ģunu söyler; “Belediyeler ve kamu tüzel kiĢileri kooperatiflere ortak 

olabilir, her Ģekilde destek verebilir ve birlikte iĢ yapabilir.” der. Dolayısıyla bu kadar açık bir 

Kooperatifler Kanununda amir hüküm var iken, bunun nesi, ne Ģekilde sorgulanıyor ben bunu 

anlamıĢ değilim. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin web sitesini takip ederlerse arkadaĢlarımız, aynı 

zamanda ĠZBETON‟un web sitesini takip ederlerse, orada ĠZBETON‟un kooperatiflere ne Ģekilde 

destek vermiĢ olduğunu en ince ayrıntısına kadar görmüĢ olurlar. Türkiye‟ye örnek bir modeli Ġzmir 

çıkardı, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi çıkardı, ĠZBETON çıkardı. Bundan sonra da pek çok konuda 

aynı yol ve yöntemle konut edinmek isteyen vatandaĢlarımız, konut edinme imkânına sahip 

olacaklar. BaĢka bir konu var; Bugün depremzede vatandaĢlarımız yönünden de özellikle 

Bayraklı‟da ĠZDEDA gibi bir derneğin de açıklamıĢ olduğu Ģekilde, onlar da bir kooperatif 
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kurdular. Yani Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nden almıĢ oldukları bu güçle, bu maneviyatla, bu 

destekle bir kooperatif kurdular ve bugün kooperatifleĢmeyle de bizim depremzedelerimizin 

sorunları çözülecek. Nerede ödediğimiz deprem vergileri? Bugün hiçbirisinin cebinden bir kuruĢ 

çıkmadan yıkılan evlerinin, orta hasarlı evlerin, ağır hasarlı evlerin, hafif hasarlı evlerin yeniden 

imar edilmesi gerekirdi. Yeniden vatandaĢlarımızın bir kuruĢ harcamadan konut edindirilmeleri 

gerekirdi. Rezerv alanlarında yapılan konutlar da henüz bitmiĢ değil. Dolayısıyla kooperatifleĢme 

çok doğru bir yoldur ve ĠZBETON bu konuda Türkiye‟ye örnek bir modeldir, tavsiye ederiz bu 

konuda daha kolaylaĢtırıcı yasal düzenlemeler yapılsın Hükümet tarafından. Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi‟nin ve ĠZBETON‟un uygulamaları örnek alınsın, teĢekkür ederim. Bence yeterince 

konuĢuldu, biz kifayeti müzakere diyoruz, oylansın. (3 dakika 14 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederiz Sayın KÖKKILINÇ. Değerli ArkadaĢlar… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Peki, iki Grup 

BaĢkanvekili… Önce Salahattin Bey‟e, Sayın MHP Grup BaĢkanvekili… 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Meclis Üyelerimiz, Grup BaĢkan… Meclis 

Üyelerimiz, Bürokratlarımız, Basınımızın Temsilcileri, Ġzmirliler hepinizi sevgiyle, saygıyla 

selamlıyorum. Evet, yolların durumu facia Sayın BaĢkan‟ım. ĠZBETON yol mu yapacak, Kentsel 

DönüĢüm mü yapacak? Biz de bilemiyoruz. 4 yıl… 4 Ġlçe Belediyemiz asfalt tesislerini 

hazırlıyorlar. Bizim tavsiyemiz bütün Ġlçe Belediyeleri kendi göbeğini kendileri kessin, bu gidiĢle 

yollarımız Off Road Parkurundan farksız olacak. Çünkü gerçekten geçtiğimiz günlerde Belediye 

BaĢkanlarımızla BüyükĢehir BaĢkanımız Tunç Bey toplantı yaptı. Tabii Belediye BaĢkanlarımızın 

talebi oldu asfaltla ilgili. Gerçekten Ġzmir genelinde yolların asfaltlanmasına önemli ölçüde ihtiyaç 

var. BüyükĢehir BaĢkanımız da “3-4 ay içerisinde çözeceğiz.” diye söyledi, inĢallah 3-4 ay 

içerisinde çözülür. Evet, yine, evet depremzedelerimiz… ġu anda depremzedelerimizi 

unutmayalım. Onların acılarını, yaĢadıkları travmaları, sıkıntılarını, kayıplarını unutmayalım. 

Uzundere‟deki konutların depremzede kardeĢlerimize satıĢıyla ilgili verdiğimiz Önerge reddedildi. 

Ġhale yapılması gerektiğini söyledi Sayın BaĢkanımız, isterseniz gayet iyi çözümler 

bulabiliyorsunuz. Mesela kentsel dönüĢümle ilgili iĢleri ihalesiz yaptı BüyükĢehir Belediyemiz, 

ĠZBETON ihalesiz verdi Aktepe-Emrez‟de birinci etabı. Ġsteseydiniz bu konutların satıĢıyla ilgili 

ihaleye girebilme Ģartı olarak 30 Ekim Depremi‟nde evini kaybetme Ģartını koyabilirdiniz. Yani 

Sayın BaĢkan yeter ki isteyin, istemezseniz hiçbir Ģey olmaz ama isterseniz her Ģeyi yapabilirsiniz. 

Tekrar söylüyorum; bu vatandaĢlarımız, bu kardeĢlerimiz kira ödemek suretiyle oturmak istiyorlar, 

lütfen onların sesini duyalım. Evet, Nilay Hanım söyledi, evet yeni bir kooperatif modeli tekraren 

iĢte Ġzmir depremzedeleri derneği zannediyorum kooperatif kurdular. Doğru bir yaklaĢım, hani 

inĢallah Yasalara, Kanuna uygundur. Gerçekten depremzedelerin kooperatifidir. Bu yapıdan, bu 

yapılanmadan inĢallah depremzedeler faydalanacaktır. Fakat deprem olalı neredeyse 2 yıl oldu,                

20 ay oldu. Efendim para olduktan sonra inĢaat çabucak yapılabiliyor. 20 aydır Ġzmir‟de çok 

depremzede var. Evet, az hasarlı, orta hasarlı, çok hasarlı bir de yıkılan binalar oldu. 20 aydır bu 

insanlar mağdur, 20 aydır neredeyiz? Nerede BüyükĢehir Belediyemiz? Bu insanların sorununu 

çözmek durumunda geç kalındı, her Ģeyde geç kalıyoruz. Bu kooperatif modelleri Yasalara uygun 

mu? Gerçekten bu insanlar mı, hani depremzedeler mi faydalanıyor? Hani bu kazançlar 

ĠZBETON‟umuza, BüyükĢehirimize mi kalıyor? Bunları iyi irdelemek lazım diye düĢünüyorum 

evet, evet teĢekkür ederim. (3 dakika 46 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederim Sayın ġAHĠN, Sayın HIZAL kısa bir Ģey var 

demiĢtiniz, buyurun, onun için bitirelim artık.  

ÖZGÜR HIZAL: Tekrara girmek istemiyorum elbette ki ama yani burada… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Nilay Hanım‟ın BüyükĢehir Belediyesi‟nin, Belediyelerin kooperatiflerle iĢ 

birliği konusunda Üretici Kooperatifleriyle, Yapı Kooperatifleri ayırımını bir hukukçu olarak 

bildiğini düĢünüyorum. ġimdi kooperatif meselesinde depremzede vatandaĢlarımızın kooperatif 

kurması ve buna destek verilmesi meselesi baĢka bir Ģey. Kavram karmaĢası içerisine girmeyelim, 

elbette ki ona destek verilsin. Bizim bahsettiğimiz konu bambaĢka, yani Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi‟nin yapmak zorunda olduğu bir dönüĢümü ĠZBETON‟un eliyle yapmak istemesi söz 

konusuyken, ĠZBETON‟un bu iĢi birilerine paslaması, yani Komisyonculuk yapması meselesi.    

Yani oradaki kooperatifçilik modeli sakat bir model. Ben size bir tavsiyede bulunacağım o zaman, 
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madem bu kooperatifçilik konusunda bu kadar keyif alıyorsunuz, bu kooperatifçiliği bu kadar doğru  

bir yöntem olduğunu düĢünüyorsunuz. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2 yıldır kendi Hizmet Binası ile 

ilgili sorunlar yaĢıyor. Bir kooperatif kuralım, hep beraber biz de üye olalım arkadaĢlar, biz de üye 

olalım Meclis Üyeleri olarak, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin Hizmet Binası‟nı o kooperatif eliyle 

yapalım. Sonuç buna gidecek arkadaĢlar, sonuç buna gidecek. Siz o sermayeyi kullanmıyorsunuz, 

siz o sermayelerle iĢ yapmıyorsunuz. Biz sizi eleĢtirdiğimizde Yerel Ġktidar Partisinin Grup BaĢkan 

Vekili ve Grup Sözcüsü olarak sizden Ģunu beklerdik, Ģunu beklerdik, derdiniz ki;                  

“ArkadaĢ siz böyle böyle diyorsunuz ama…” Bürokratlar sizin yanınızda, bir telefon, bir mesaja 

bakar. “Biz bir yıl içerisinde bu kadar iĢ yaptık, Ģunları yaptık, bunları yaptık, bunları planlıyoruz, 

yapacağız.” demenizi beklerdik. Siz adeta bir parlamenter gibi, ki muhtemelen parlamento sınav… 

Sınav diyorum… Parlamento seçimleriyle ilgili ön hazırlık diyelim, bir parlamenter gibi ülke 

ekonomisi, ülke siyaseti üzerinden dem vurarak Ġzmirlileri yine farklı noktalara taĢıyıp, yanıltma 

çabası içerisine giriyorsunuz, saygılar sunuyorum. (2 dakika 6 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Özgür Bey‟in bu çizdiği tablo güzel tabii, 

iki Değerli ArkadaĢımızın ama ben kendisinin de aynı hazırlık içinde olduğunun Ģeklini görüyorum, 

hayırlı olsun. Peki Murat Bey buyurun. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan‟ım, iki cümle söyleyeceğim sadece.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Murat Bey iki cümle söyleyecek, buyurun. 

MURAT AYDIN: Yani bu tartıĢmayı uzatmamak için girmemiĢtim, söyleyeyim. Yatırım miktarını 

sordu hani bir “Telefon, mesaj” dedi, evet geldi söyleyeyim. 3 yılda ĠZBETON‟un asfalt 

kaplamayla ilgili harcadığı para 1 milyar 800 milyon lira diğerlerini saymıyorum, yani lafı 

uzatmayayım. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Bir 

söyleyeyim… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet buyurun. 

MURAT AYDIN: Ġkinci sayı Ģunu söyleyeyim…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Müsaade buyurun, buyurun.  

MURAT AYDIN: Geçen bin yıldan kalan bir hukukçuyum ama Özgür Bey genç bir arkadaĢ. 

Kooperatif deyince komünizmin akla geldiği zamanlar çok geçti, teĢekkür ederim. (33 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Onu sonra konuĢuruz.                      

Değerli ArkadaĢlar, 2 no‟lu Komisyon Raporu mu Sayın KÖKKILINÇ? 2 no’lu Komisyon 

Raporunun kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler etmeyenler? Komisyonlarından geldiği 

Ģekilde oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir. Sayın KÖKKILINÇ, 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 3. maddenin de… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 3, 4, 5… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 3, 4, 5. Üçü de oyçokluğu ile. Önce Ģeyi söyleyeyim; hani 3. madde Ġmar 

Komisyonuna iade olsun, Çevre Komisyonuna da havale olsun diyelim.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 3, 4 ve 5 no‟lu Komisyon Raporları…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 4‟le 5 sadece Ġmar Komisyonu‟nda aynı Ģekilde onlar da hani Ġmar 

Komisyonu‟na iade olacak, Çevre Komisyonu‟na havale olacak.  

ÖZGÜR HIZAL: UlaĢım‟ı da ekleyelim Sayın BaĢkan. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: BaĢkan‟ım bunlar 3 etap… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın KÖKKILINÇ tek tek söyler misiniz? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tek tek, 3‟ü söyleyeyim önce o zaman.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 3‟ü söyleyin, evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonuna iadesine, Çevre Komisyonuna havalesine… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? ArkadaĢlar, evet 3 no’lu Komisyon 

Raporumuzun Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna iadesini, Çevre ve Sağlık Komisyonuna 

havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 

4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 4. madde Ġmar Komisyonuna iadesine, Çevre Komisyonuna havalesine… 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: BaĢka bir görüĢ var mı? Evet, 4 no’lu Komisyon Raporunun 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza iadesini, Çevre ve Sağlık Komisyonumuza havalesini 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 5. madde de Komisyonlarına iadesine. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI?                                            

5 no’lu Komisyon Raporunun da Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonlarına 

iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir, 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 6. madde de değiĢiklikle oyçokluğu ile uygun görülmüĢ, 

Komisyonlarından geldiği Ģekliyle oylansın diyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: BaĢka bir görüĢ var mıdır? 6 no’lu Komisyon Raporunun 

Komisyonlarından geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Diğer Gündem Maddelerinden 16. maddeye kadar Komisyonlarından 

geldiği Ģekliyle oylansın, hepsi oybirliği. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 7 dâhil 16 dâhil Komisyon Raporlarının… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Aradaki maddelerin Komisyonlarından geldiği Ģekilde kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

NĠLAY KÖKKILINÇ:17, 18… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bir dakika, bir dakika, bir dakika… Nedir efendim? (Salondan 

ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 6 no‟lu Komisyon Raporu 

oyçokluğu, değiĢiklikle oyçokluğu arkadaĢlar. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Onu oyladık. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: O Ģekilde geçmiĢ, kayıtlara bile geçmiĢ. DeğiĢiklikle oyçokluğu. 

ġimdi 7 ile 16 arasındaki Komisyon Raporlarını oyladık. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oyladık evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 17? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Orada küçük bir not almıĢım ama 17‟den 27‟ye kadar da yine oybirliği ile 

geçmiĢ, Komisyonlarından geldiği Ģekliyle oylansın. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, bizim 24 ve 27‟de söz talebimiz var. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: O zaman 23‟e kadar oylayalım. 24… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tamam. 

HAKAN YILDIZ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 17 ile 23 arasındaki Komisyon Raporları mı? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 23‟te söz talep ediyorlar. 

HAKAN YILDIZ: 24 efendim, 24‟te bir söz talebimiz var. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 24. O zaman 17 ve 23 dâhil. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, Değerli Meclis Üyeleri 17 no’lu Komisyon Raporu dâhil                

23 no’lu Komisyon Raporu dâhil Komisyonlarından geldiği Ģekilde kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Komisyonlarından geldiği Ģekliyle oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. ġimdi 24 no‟lu Komisyon Raporu için söz hakkı talebi var. Hakan Bey buyurun. 

HAKAN YILDIZ: Hüsnü Bey söz talep ediyor. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hüsnü Bey buyurun. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, aslında 24‟le 38 için konuĢacağım, 38‟e gelince ikisiyle 

birlikte, hem 24‟le ve 38‟le beraber bir kısa konuĢma yapmak istiyorum. Ya da 38‟de 

konuĢmayalım, olur doğru. Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Birlikte konuĢup, ayrı ayrı oylayabiliriz. 

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi konuĢsun. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Birlikte… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Tabii, tabii… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Birlikte konuĢalım, ayrı ayrı oylayalım olur mu? 

HÜSNÜ BOZTEPE: Tabii, tabii. Evet, Değerli ArkadaĢlar, Sayın BaĢkan… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Birlikte konuĢup, ayrı ayrı oylayalım mı? 

HÜSNÜ BOZTEPE: Olur, olur… 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki buyurun. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Değerli ArkadaĢlar, Sayın BaĢkan ben de hepinizi sevgiyle selamlıyorum. 

Biliyorsunuz Bayraklı Mahallemizle ilgili, Bayraklı ilçemizle ilgili gelen 1000‟lik ve 5000‟lik 

konularla ilgili Fuat Edip Baksı, Alparslan ve Cengizhan Mahalleleri ile ilgili geçen ay bu Meclis‟te 

Komisyonlara iade edilmiĢti, oyçokluğu ile geçmiĢ idi. Ve biz de Komisyonlara iadesini istemiĢtik. 

Bu konuda bir görüĢ beyan edildi Meclisimizce ve Komisyonlara iade edildi. Sayın BaĢkan, biz 

genelde, kamusal planlarda bugüne kadar 3,5 yıla yakındır hemen hemen hatırladığım kadarıyla 

bütün kamusal planların hepsini oybirliği ile geçirdik, ki biraz önce yine Meclisimiz Seferihisar 

Planlarında yine biz oyçokluğunu… Oyçokluğu ile geçmiĢti. Fakat burada yine Meclisimiz ve 

Cumhuriyet Halk Partisi ve AK Parti Grubu, MHP Grubu, ĠYĠ Parti Grubu tekrar Komisyonlara 

iade etmesini de doğru bulduğumu size söyleyeyim. Sayın BaĢkan biz, Bayraklı planlarıyla ilgili 

neden oyçokluğu demiĢtik? Bizim kurumsal olarak yapılan bu planla ilgili kaygılarımızı ve 

gerekçelerimizi o gün tek tek sıralamıĢtık. Burada Sayın BaĢkan, 300 bin metrekare gibi bir artıĢ 

var. Yoğunluk artıĢı var, emsal artıĢı var. Biz burada herhangi bir yoğunluk artıĢıyla ilgili 

problemimizi dile getirmedik. Neden bu yoğunluk oldu gibi dile de getirmedik. Bizim buradaki 

sıkıntımız, burayla ilgili sosyal donatının ayrılmaması. Gelecek olan nüfusun artıĢına göre, sosyal 

donatı ayrılsaydı, daha sonra da burada olacak uygulamayla rahatlıkla geçecek olan planın… Ama 

Ģu an yine aynı Ģekilde gelerek, biz de burada sırf tutanaklara geçmesi amacıyla söylüyoruz. Bu 

plan 20‟ye ya da 20‟den fazla hatta 20… 23, 24 tane parselin olduğu, bir adanın olduğu ve Sayın 

BaĢkan sanırım belki de Türkiye‟de ilk kez her adada farklı farklı emsallerin olduğu bir plan. 

Gerçekten söylüyorum. Bakın biz burada Gültepe Planlarını yaptık, yine Konak‟ta baĢka 

mahallelerin planlarını yaptık, BeĢtepeler‟in Planlarını yaptık, Cumhuriyet planlarını yaptık. 

Hatırladığım kadarıyla bu planların hepsine biz bugün planı geçirerek haksızlık yapıyoruz. Ama 

oybirliği yapıyoruz. Sebebi ne? Çünkü buranın kamusal bir plan olduğunu... Sayın BaĢkan                   

300 bin metrekare artıĢın demesi, 3000-4000‟e yakın konut demesi. Burada gelecek nüfusla ilgili 

tahmin ediyorum ikimizin de oturduğu MaviĢehir kadar bir konut artıĢı olacak. Bu güzel. Biz 

buradaki insanlarımıza emsal artıĢını verelim, burada bir sıkıntımız yok ama buradaki sosyal 

donatıyı buna göre ayırmaz isek, o zaman bu plan da yarın öbür gün iptale mahkûm. Gerekçemiz 

neydi? Hakan hatırlıyor musun? 2010 yılında biz ilk yaptık değil mi? 

HAKANN YILDIZ: Evet. 

HÜSNÜ BOZTEPE: 2010 yılında ikimiz de Bayraklı Meclis Üyesiydik. O zaman yine bir plan 

geldi. Biz o zaman da söylemiĢtik. Bu plan yürümez, gitmez diye. Aradan 12 yıl geçti. Bugün yine 

geldi önümüze. Gerçekten de istiyoruz ki, bu plan bu sefer geçsin ama sanırım bu plan da yine aynı 

Ģekilde. Temenni ediyorum yargıyla dönmez. Ama 27 tane farklı farklı emsal artıĢının olduğu bir 

plan. Burada birçok plancı arkadaĢımız da var. Ben görmedim ve çok da yanlıĢ plan, bütüncülüğü 

olmayan bir plan. ĠnĢallah Bayraklımıza hayırlı olur. Hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Önümüzdeki 

ay sanırım toplanamayacağız. Bayramın bütün Ġslam âlemine ve insanlığa hayırlar getirmesini 

diliyorum, saygılar sunuyorum. (4 dakika 32 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ediyorum. Önümüzdeki ay Meclisi ile ilgili bir 

karar almadık ama temenni olarak kabul ediyorum. Peki, teĢekkür ediyorum. 24 no‟lu Komisyon 

Raporunu… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 24 ve 42‟ye kadar diyelim, 24‟ten 42‟ye kadar… 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, yine 27. maddede bir Tire Meclis Üyemiz söz talep ediyor. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Kaç?  

HAKAN YILDIZ: 27. madde. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 27. 

HAKAN YILDIZ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi o zaman… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: O zaman… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 24 ile 26 arasındaki Komisyon Raporlarını… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oylayalım evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 24, 25 ve 26 no’lu Komisyon Raporlarının Komisyonlarından 

geldiği Ģekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
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edilmiĢtir. Komisyonlarından geldiği Ģekliyle. 27‟de kimin söz talebi vardı arkadaĢlar? Buyurun, 

buyurun Değerli KardeĢim. 

ALĠ AYYILDIZ: Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis Üyeleri, Tire ilçesi Karateke Mahallesi‟nde 

yaklaĢık uzun süren bir Meclisimizde gündem eden bir Gündem Maddesi... 2 tane parselimiz var; 

890 ve 892 parsel. Toplam 1 milyon 600 bin metrekare mera vasıflı, Devlet Hazinesi, Devlet 

Hazinesi‟ne ait bir mera kısmı. Burayla alakalı BüyükĢehir‟in Katı Atık Depolama Tesisi yapmak 

istediğini ama mera olduğu için bunun olumsuz yönde kaldığını… ġimdiki Meclis Gündemimizin 

konusu ise 890 ve 667 parsel, üçüncü bir parsel ilave oldu buraya. Bu kısma da sadece 126 bin 

metrekare mezarlık, 20 bin metrekare Belediye Hizmet Alanı, 3 bin metrekare YeĢil Alan, Park 

olacak Ģekilde bir düzenleme yapmıĢlar. Ve buradaki Belediye Hizmet Alanı‟nda “Katı Atık 

Transfer Ġstasyonu ve/veya depolamaya yönelik çevreye olumsuz etkisi olacak Ģekilde tesisler 

yapılamaz.” plan notu düĢüldüğü için tüm Meclis‟e teĢekkür ediyorum. Aynı hassasiyetin 892 

parsel alanına gösterilmesine bir temenni istiyorum. Çünkü orada da yaklaĢık planlanan bir 320 bin 

metrekare Belediye Hizmet Alanı var, 1/5000‟liklerde gözüken. Yani zaten BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanımızın burayla alakalı sadece 3-5 ay veya kısa bir süre ÖdemiĢ‟teki transfer istasyonundan 

buraya bir depolama yapılacağını, daha sonra burada bir çözüm bulunacağı yönünde beyanı vardı 

bölge halkına. Tüm Tireliler olarak bu konuda çok memnun olduğumuzu belirtmek isterim, 

teĢekkür ederim Sayın BaĢkan‟ım. (1 dakika 32 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, çok teĢekkür ederim. Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bu durumda 27‟den 42‟ye kadar yani 41 dâhil Komisyonlarından oybirliği 

ile gelmiĢ, geldiği Ģekilde oylansın. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: BaĢka bir görüĢ yoksa… 27 dâhil, 41 dâhil Komisyon 

Raporlarını Komisyonlarından geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 42? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 42. maddenin de Komisyonlarına iade edilmesini istiyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? 

HAKAN YILDIZ: Evet Sayın… Bizim, bizim de talebimiz bu yönde Komisyonlara iade edilmesi. 

Bergama‟da çünkü bu oybirliğiyle gelmiĢ, burada farklı olmuĢ, tekrar anlatmak istiyorlar. Bu… 

KarĢılıklı görüĢtük. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Komisyonlarına havale ediyoruz. 

HAKAN YILDIZ: Evet Komisyonlarına havale edilsin. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli Meclis Üyeleri 42 no’lu Komisyon Raporumuzun                       

Ġmar ve Bayındırlık – Turizm ve Fuarcılık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına iade edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 43? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 43, 44 Komisyonlarından geldiği Ģekliyle oylansın. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI? Evet,                                      

43 ve 44 no’lu Komisyon Raporlarının Komisyonlarından geldiği Ģekliyle oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Komisyonlarından geldiği Ģekliyle oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 45? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyonuna iade edilsin. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SARI? 45 no’lu Komisyon 

Raporumuzun Komisyonlarına… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bir tek Ġmar Komisyonuna. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Komisyonuna, Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġade edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 46? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle oylansın, oybirliği ile… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 46 no’lu Komisyon Raporumuzun Komisyonlarından geldiği 

Ģekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile Komisyonlarından 

geldiği Ģekliyle kabul edilmiĢtir. Toplantı… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 2… Biliyorsunuz arada görüĢtü arkadaĢlarımız 

sağ olsunlar. Onları okuyalım Komisyon Raporlarını, onları da oylayalım. 

DİVAN KÂTİBİ: Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. Belediye Meclisimizin 16/06/2022 tarihli 

toplantısında Komisyonumuza havale edilen, 15/06/2022 tarihli ve E.815966 sayılı, Yazı İşleri ve 
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Kararlar Dairesi Başkanlığı ifadeli Başkanlık Önergesinde; Gaziemir Belediye Meclisinin 

07/06/2022 tarihli ve 59/2022 sayılı Kararı ile kabul edilen; Gaziemir Belediyesi Sosyal İşler 

Müdürlüğünün 2022 yılı bütçesinde (46-35-16-54-10-9-9-00-5-6-1) Kara Taşıt Alımları 

kaleminde yeterli ödenek olmadığından dolayı aktarma yapılmasına ihtiyaç hâsıl olduğundan, 

Gaziemir Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğünün (46-35-16-39-04-4-3-00-5-06.05) Gayrimenkul 

Sermaye Üretim Giderleri kaleminden 550.000,00-TL, Zabıta Müdürlüğünün 

(46.35.16.32.03.1.1.00.5.06.01) Mamul Mal Alımları kaleminden 300.000,00-TL ödeneklerinin 

Sosyal İşler Müdürlüğünün (46-35-16-54-10-9-9-00-5-6-1) Kara Taşıt Alımları kalemine 

alınmak suretiyle aktarma yapılması hususunun, 5393 sayılı Belediye Kanununun 18/b maddesi 

gereği, Meclisimizce incelenerek gerekli kararın alınmasını arz ederim. Denilmektedir. Yukarıda 

metni yazılı Başkanlık Önergesi, Plan ve Bütçe Komisyonumuzun 16/06/2022 tarihli 

toplantısında, 5393 sayılı Belediye Kanununun 18/b maddesi kapsamında incelenmiş olup; söz 

konusu önerge, ilgili birimince teklif edildiği şekilde oybirliği ile uygun bulunmuştur. Sayın 

Meclisimizin onaylarına sunulur.(Yazı İşl. ve Kar.Dai.Bşk.E.815966) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 47 no’lu Komisyon Raporumuzu Meclisimizin oylarına 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler?  Komisyonlarından geldiği Ģekilde oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. Diğerini okuyalım. 

DİVAN KÂTİBİ: Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. Belediye Meclisimizin 16/06/2022 tarihli 

toplantısında Komisyonumuza havale edilen, 15/06/2022 tarihli ve E.815931sayılı,Yazı İşleri ve 

Kararlar Dairesi Başkanlığı ifadeli Başkanlık Önergesinde; Gaziemir Belediye Meclisinin 

07/06/2022 tarihli ve 61/2022 sayılı Kararı ile kabul edilen; Gaziemir Belediyesi Bilgi İşlem 

Müdürlüğünün 2022 yılı bütçesinde 46-35-16-10-01-3-9-00-5-06-3 Gayri Maddi Hak Alımları 

kaleminde yeterli ödenek olmadığından dolayı aktarma yapılmasına ihtiyaç hâsıl olduğundan, 

Gaziemir Belediyesi Destek Hizmetleri Müdürlüğü'nün 46-35-16-52-01-3-9-00-5- 03.5 Hizmet 

Alımları kaleminden 1.500.000,00-TL Bilgi İşlem Müdürlüğünün 46-35-16-10-01-3-9-00-5- 06-3 

Gayri Maddi Hak Alımları kalemine alınmak suretiyle aktarma yapılması hususunun, 5393 sayılı 

Belediye Kanununun 18/b maddesi gereği, Meclisimizce incelenerek gerekli kararın alınmasını 

arz ederim. Denilmektedir. Yukarıda metni yazılı Başkanlık Önergesi, Plan ve Bütçe 

Komisyonumuzun 16/06/2022 tarihli toplantısında, 5393 sayılı Belediye Kanununun 18/b 

maddesi kapsamında incelenmiş olup; söz konusu önerge, ilgili birimince teklif edildiği şekilde 

oybirliği ile uygun bulunmuştur. Sayın Meclisimizin onaylarına sunulur. (Yazı İşl. ve 

Kar.Dai.Bşk.E.815931) 
MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, 48 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği 

Ģekilde kabulünü Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Komisyonlarından 

geldiği Ģekilde oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

 

V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerin Mazeretlerini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

 

VI. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Gündem DıĢı KonuĢma Talepleri olmadığına göre… Toplantı 

gün ve saatinin belirlenmesi… Buyurun Salahattin Bey. BaĢka Gündem DıĢı KonuĢma Talebi… 

Buyurun tamam, peki. Buyurun. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Meclis Üyelerimiz, Bürokratlarımız, Basınımızın 

Temsilcileri, Ġzmirliler hepinizi sevgiyle, saygıyla selamlıyorum. Efendim Doktor Mustafa Enver 

Bey Caddesi‟nin bir kısmının niteliğinin sokak olarak düzenlenerek Brezilya, 1382 no‟lu Sokağın 

bir kısmının düzenlenerek Kolombiya ve ayrıca 1380 no‟lu Sokağın isminin Fransa olarak yeniden 

isimlendirilmesi talep edilmiĢ. Meclisimizden de zannediyorum geçmiĢ. Burası Gül Sokak, 

Alsancak Gül Sokak, Kültür Mahallesi. Kültür Mahallesi Muhtarımız, Konak… Bu bölgedeki 

muhtarlarımız, esnaflarımız, bu bölgedeki, bu bölgede oturan insanlarımız bu ismin değiĢmesini 

istemiyorlar Sayın BaĢkan‟ım. Bu konuyu Bürokratlarımızın da dikkatine sunuyorum. 

Düzeltilmesini, önümüzdeki Meclis‟te tekrar bunun ele alınıp düzeltilmesini istiyorum. Milliyetçi 
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Hareket Partisi ve Cumhur Ġttifakı olarak biz de istemiyoruz. Burada diğer… Yani Cumhuriyet Halk 

Partili Meclis Üyelerimize de bu konular ulaĢmıĢtır, ulaĢtığını düĢünüyorum. Muhtarlarımız ve 

bölge insanlarımız… Gül Sokak çünkü bir marka efendim. Alsancak‟ta bir marka. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Doğru, doğru. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Bunun değiĢmesi doğru değil, bunun düzeltilmesini talep ediyorum, bunu 

düzeltelim diyorum efendim. Evet. (1 dakika 36 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim, sağ olun. Evet, Değerli ArkadaĢlar bir 

düzeltmeyi yapalım. Yani yanlıĢ anlaĢıldıysa, 6 no‟lu Komisyon Raporunda değiĢiklikle oyçokluğu 

ile uygun bulunduğu Ģeklinde söylemiĢtim ama kayıtlarda öyle olmadığı anlaĢılıyor. Düzeltiyorum, 

değiĢiklikle oyçokluğu ile uygun bulunduğuna dair ibaresini ilave ederek, bir maddi hatayı 

düzeltmiĢ olalım yani. Doğru mudur? Oylamayı oyçokluğu ile yapıyoruz arkadaĢlar. Oyçokluğu ile 

Komisyondan geldiği Ģekilde… 6 no’lu Komisyon Raporumuzun Komisyondan geldiği Ģekliyle 

oyçokluğu ile kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul 

edilmiĢtir. Tamam mıdır? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) 
SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Ġki konu kısa, yine bahsedeceğim. Evet, MithatpaĢa Caddesi‟nin bir 

kısmına yapılan tek yön uygulaması bölge esnafımız için olumsuz sonuçlar doğurmaktadır. 

Uygulama baĢladığından Ģu ana kadar esnafımız zor günler yaĢamakta. ĠĢlerinin düĢmesi nedeniyle 

dükkânlar kapanmakta, burada bir dükkânını açmayanlar var. VatandaĢ… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın ġAHĠN, Sayın ġAHĠN bir Ģey söyleyebilir miyim? Kalktı 

ağabey, kalktı kalktı o… 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Yine 28/1 No:32 Sokak Adatepe Mahallesi Buca sokağımızda yağmur 

suyu tahliye sisteminin olmaması nedeniyle, apartmanın ve komĢu apartman sürekli su baskınlarına 

uğramaktadır. Bu baskınlarda mal kaybına uğradığımız gibi, can kaybı tehlikeleriyle karĢılaĢtık. Bu 

durumu 2013-2022 tarihleri arasında aralıklarla verdiğimiz dilekçe ve birebir görüĢmelerde 

yetkililere anlattım. Son 09/09/2019 52096 tarih ve sayılı dilekçededir. Bu dilekçeye istinaden ve 

birebir konuĢmalar sonucunda sokağımızın projesi zor da olsa çizilmiĢtir. Ancak hiçbir çalıĢma 

yapılmamıĢtır. Yapılacağına, yapılacağına görülmemektedir. GörüĢlerinde çeĢitli bahaneler ileri 

sürülerek bu çalıĢma yapılmamaktadır. Artık her yağmurda korkuyla uyanmak istemiyoruz. Yağmur 

suyunun girmemesi amacıyla kum torbaları koymak zorunda kalıyoruz. Ancak bu kum torbaları 

engel oluĢturduğundan… Evet, bu konunun dilekçenin tarih, sayı numarası da burada. Bu projeyle 

ilgilenilmesi isteniliyor, bu bölge sakinleri tarafından. Evet, bunları belirtmek istedim. TeĢekkür 

ederim efendim. (2 dakika 3 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki teĢekkür ederim. Kim söz istemiĢti baĢka gündem dıĢı? 

Buyurun. 

FĠKRET MISIRLI: BaĢkan‟ım 6. maddeyi düzelttiniz. Gerçi biz orada söz alacaktık. Özellikle bu 

ulaĢım zammıyla ilgili, ulaĢım demeyeyim de otoparklarla ilgili yapılacak olan zamma biz 

oyçokluğu vermiĢtik. Sebebi de Ģu; burada yaklaĢık olarak baktığında bizim iĢte sene baĢında zaten 

9 lira olan yaklaĢık olarak bir… Kahramanlar‟daki otopark bugün için yaklaĢık 20 liraya geliyor. 

Yani notlara bakmadan bunu söylüyorum. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet. 

FĠKRET MISIRLI: AĢağı-yukarı buraya geliyor, hatta birtakım saat uygulamaları da değiĢti. 

ġimdi böyle baktığında %70‟lere yakın bir artıĢ var sene baĢından bu yana kadar. ġimdi gerekçe 

olarak baktığında, evet bununla ilgili olarak ben, bize Genel Müdür geldi, bize Plan Bütçe‟de bir 

sunum yaptı. Dedi ki; biz iĢte akaryakıt zamları, elektrik zamları. ġimdi bakıyoruz, ki o liste değiĢti. 

Bir 125 milyondu, bir 130 milyon lira bir gelirden bahsediliyor. Bununla ilgili akaryakıt ve elektrik 

zamlarında ilk verdikleri listede 3 milyon 800 bin lira, artmıĢ hali 7 milyon 600 bin. Yani                           

125 milyon içinde %2, %3. Peki bu artıĢa neden olan ne bir akaryakıt zammı, ne de bununla ilgili 

elektrik zammı. Zaten yolun kenarlarına yaklaĢık 7 bin taneye yakın otopark var. Burada ne enerji 

yakıyorsunuz, yani ne elektrik, ne de bununla ilgili olarak tam bir akaryakıt zammı söz konusu. 

ġimdi böyle baktığında 6 bin taneye yakın da kapalı otoparklar var. Yani sonuç itibarıyla                           

125 milyon lira olan giderin içerisinde %3, %4‟de tekabül eden bu akaryakıt zamları nasıl oluyor da 
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%40 ve %50, ki sene baĢından bu yana alacak olursak, %70‟e yakın bir artıĢı beraberinde getiriyor, 

anlamak mümkün değil. Ancak bununla ilgili baktık, yaklaĢık olarak ĠZELMAN‟ın                   

bugün için, ĠZELMAN otoparkına bugün için baktığında 125 milyon liranın içerisinde 78,5 milyon 

lirası iĢte güvenlik artı personel gideri, yani %65, %70. Peki biz bugün Ġzmir‟in en ekonomik 

olabileceğini düĢündüğümüz Belediye‟ye ait yerlerde ecrimisil ve çok küçük kiralarla bunları 

karĢılıyoruz. Buna rağmen biz Ġzmir‟de sene baĢından bu yana kadar %70 artıĢı, bunu ne enerji 

maliyetine, ne elektrik maliyetine, ne de enflasyona endekslemek mümkün değil. Yani buradaki asıl 

kötü yönetimin getirdiği maliyeti konuĢabiliriz. Ama Ģeye de baktım, Türk Hava Yolları‟nın         

TAV‟daki… Yani ben bugün gitsem orada 3 saat kalsam, pardon orada gitsem 24 saat aracımı 

bıraksam 36 lira vereceğim. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin otoparkına koyduğumda 30 lira 

vereceğim. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi hem kamu hizmeti yapıyor, hem de bununla ilgili olarak 

ecrimisil adı altında çok küçük kiralar ödüyor. Otoparkla… TAV‟la arasındaki… TAV biliyorsun 

dünyanın her yerinde pahalıdır otoparkları. Ve aralarında çok küçük bir fiyat farkı kalmıĢ. 

Dolayısıyla yani bu bizim bu artıĢları ne elektriğe, ne enerjiye baĢka bir Ģeye bağlamamak lazım. 

Tabii bu kısmı benim bir önceki Komisyon Üyesi olarak almak istediğim sözdü… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür… 

FĠKRET MISIRLI: Bitmedi. ġimdi Dilek Temennilerde bulunacağım BaĢkan‟ım müsaade 

edersen. ġimdi bizim malum bugün, Salı günü 4. Costa gemimiz geldi. ĠĢte bu, bugüne kadar 6 yıl 

aradan sonra 4.‟sü olan Ġzmir Limanımıza geldi. YaklaĢık 7 saat kaldı. YaklaĢık 4000 taneye yakın 

mürettebatıyla birlikte… Ama orada Ģöyle bir sıkıntı var; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi bu gemilerin 

buraya gelmesiyle ilgili olarak ne gibi katkısı var diye böyle birazcık baktığımda, Sayın Tunç 

SOYER “Allah‟a Ģükür olsun ĠZVAK‟ın katkılarıyla bu gemiler geldi.” diyor. Ama hiçbir tanesinin 

onun sağladığı fayda veya onun sağladığı hizmetlerden geldiğinin bir Ģeyi yok. Çünkü varsa bunu 

lütfen söylesin, ki kendi beyanı 34 tane. Ama bize toplamda gelecek olan 28 tane. ġimdi buradan 

hareketle bakıyoruz, bir de BüyükĢehir Belediyemiz Visit Ġzmir olaraktan içerde bir tanıtıma 

yönelik bir Ģey yapmıĢ, oraya da açık otobüslerimizi götürmüĢ. ġoförlerimizi tenzih etmek için 

söylemiyorum. Ġngilizce bilen yok ve biz bu turistleri alıyoruz, Ģehir turu yaptırıyoruz ve                   

30 Euro para alıyoruz. Sayın BaĢkan‟ım bunları aldıktan sonra Kordon‟dan kısaca Tepecik‟e 

götürüp, onları da makul bir yerde indirip, haydi bakalım insanlara yürüyün diyoruz. Bu 

organizasyonda içeride sen turizmi tanıtarak bu insanlara bir fayda sağlamıyorsun. Zaten Ġzmir‟in 

tanıtımı kalkıp buraya gelen turistle olmaz. Yani bunu biz yurt dıĢındaki yapacak olduğumuz 

faaliyetlerle… Bizim Miami‟ de yapılan bir toplantı vardı, bitmesine… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Fikret Bey toplar mısınız? Toparlar mısınız? 

FĠKRET MISIRLI: Toparlamaya kalkarsak Ġzmir‟in bu kadar önemli konusu tweetler atarak…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Fikret Bey toparlar mısınız? Ne olur lütfen yahu. 

FĠKRET MISIRLI: Müsaade etsen belki de o kadar daha söylemiĢ olacaktım BaĢkan… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Kaç tane konuyu geçeceksiniz daha anlamadım ki. 1, 2, 3 deyip 

devam ediyorsunuz yani tamam, toparlayın bir Ģey demiyorum ki. 

FĠKRET MISIRLI: Ben Plan Bütçe Komisyonu Üyesi olarak sözümü aldım, bitirdim… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: O mevzu geçmiĢti. 

FĠKRET MISIRLI: Ve Sayın BaĢkan‟ımız bugüne kadar…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: O mevzu geçmiĢti yani. 

FĠKRET MISIRLI: Ben diyor ki; “ĠZVAK sayesinde turizmi kalkındırıyorum.” diyor, 5 kuruĢluk 

bir katkısı yok, buraya bir tane gemi gelmemiĢ, bunu eleĢtiriyorum. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: AnlaĢıldı, teĢekkür ederiz. 

FĠKRET MISIRLI: Neresi anlaĢıldı BaĢkan‟ım? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: AnlaĢıldı, teĢekkür ederiz. 

FĠKRET MISIRLI: Peki, o zaman Sayın Tunç Bey‟e Ģunu soruyorum; Costa gemisinin hangisini 

buraya getirmek için bir katkısı var?  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam sorunuzu aldık. Tunç Bey‟e de bunun cevabını ileteceğiz. 

FĠKRET MISIRLI: Türkiye‟de ve yurt dıĢında açacağım dediği ofislerin hangini açmıĢtır? 

Miami‟de yapılan bu Costa gemilerinin bu Türkiye‟ye gelmesi için katılmamıĢtır.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederiz. 

FĠKRET MISIRLI: Malaga‟da Eylül ayında… 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederiz. 

FĠKRET MISIRLI: Fuar‟a katılacak mı? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Fikret Bey, teĢekkür ederiz. 

FĠKRET MISIRLI: TeĢekkürün yanında bunların cevabını verirse teĢekkürler, ben teĢekkür 

ederim. (5 dakika 47 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederim sağ olun. Hıdır Bey buyurun. BaĢka da söz 

vermiyorum. Hıdır Bey‟den sonra kapatıyorum Meclis‟i arkadaĢlar. 

HIDIR ALPTEKĠN: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun, buyurun. 

HIDIR ALPTEKĠN: Sayın Müdürlerimiz, Kıymetli Basın Mensupları hepinizi saygıyla, sevgiyle, 

muhabbetle selamlıyorum. Kurban Bayramı mevsimi içindeyiz. Bildiğiniz gibi kurban bütün 

dinlerde, farklı fonlarda da olsa günümüze kadar uygulanmıĢ bir ibadettir. Kurban Bayramı‟nda bir 

açıdan muhtaç kardeĢlerimize ikramda bulunarak yardımlaĢma duygusunu pekiĢtiririz. Diğer açıdan 

da fedakârlık ve vefayı hatırlarız. Kurbanda Allah‟a teslimiyet ve diğerkâmlığı, birbirimizi 

hatırlamayı yeniden düĢünürüz. ĠnĢallah bu bayramda dünya ölçeğinde sevginin, insanlığın, 

vicdanın güçlendiği bir ortama vesile olur. Dünyadaki tüm mazlumların ve mağdurların acıların 

dindiğini görürüz. Adilce paylaĢma zeminine ulaĢmasını Yüce Yaratıcımız nasip etsin. ġimdiden 

hepinizin Kurban Bayramınızı kutlarım, saygılarımla, sağlıkla kalın. (57 saniye) 

 

VII. TOPLANTI GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, çok teĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar Ģimdi Temmuz 

Ayı Meclisi ile ilgili birkaç Ģey söylemek istiyorum. Çünkü bir toplantı tarihi tespit etmek 

zorundayız bu Meclis‟te. Tüm partilerin üzerinde mutabık kaldığı bir husus var. Temmuz ayında 

biliyorsunuz dini ve resmi bayram bir araya geliyor, ikinci haftamızda. Belediye Meclisi ÇalıĢma 

Yönetmeliğimizin 6. maddesine dayanarak, Temmuz ayında, Temmuz ayında Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye Meclisi‟nin biraz önce bahsetmiĢ olduğum tatile ve resmi tatile gelmesi dolayısıyla 

Temmuz Ayında Meclis yapmayacağız. Dolayısıyla Ağustos Ayı Meclisi‟ni yapmıĢ olacağız. 

Belediye Meclisi ÇalıĢma Yönetmeliğimizin 6. maddesinin Meclisimize ve bizlere verdiği yetkiyi 

kullanmıĢ olacağız. Dolayısıyla Ģimdi, Ağustos Ayındaki tarihle ilgili bir Ģey var mı elimizde? Bu, 

Temmuz Ayındaki Yönetmeliğimizin 6. maddesi gereği Meclis yapmama irademizi oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. O zaman bir sonraki ay olan 

Ağustos ayı Meclisi‟ni 8 Ağustos 2022 Pazartesi günü saat 18:00‟de yine bu salonda yapacağız, 

teĢekkür ederim, herkese iyi akĢamlar.   
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